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Feth�ye'de dünyaca ünlü 
Belç�ka ç�kolatasının ünlü 
markası “Boston Dr�nk & 
Dessert” Feth�ye şubes� 
Çalış'ta h�zmete g�rd�. İşletme 
sah�b� Uğur T�ğre, “Yüzde yüz 
saf ç�kolatanın tadını 

ÇİKOLATA SEVERLERİN BULUŞMA NOKTASI “BOSTON D&D” FETHİYE'DE HİZMETE BAŞLADI 

Feth�ye'ye get�rd�k. Herkes� bu 
lezzet� tatmaya bekler�z” ded�. 
Gamze ve Uğur T�ğre ç�ft� 
Türk�ye'n�n önde gelen ç�kolata 
markası “Boston Dr�nk & 
Dessert'ın” Muğla'da �lk ve tek 
olan şubes�n� Feth�ye'ye 

kazandırdılar. Yüzde yüz saf 
ç�kolata sunumu �le gerçek 
ç�kolata tadına varmak 
�steyenler�n uğrak noktası olan 
“Boston D&D” Foça Mahalles�, 
Barış Manço Bulvarı'nda 
açıldı.  Şık dekorasyonu ve 
ferah ortamıyla fark yaratan 
�şletmey� Muğla'ya kazandıran 
T�ğre ç�ft� markanın 66 şubes� 
olduğunu bel�rterek, 
“Müşter�ler�m�z�n �şletmem�z� 
deney�mlemes�n� tavs�ye 
ed�yoruz. Müşter�ler�m�z�n 
mutlu b�r şek�lde ayrılmaları 
�ç�n el�m�zden gelen� yapmak 
�ç�n buradayız” �fadeler�n� 
kullandılar.  
“Amacımız İnsanların %100 
Or�j�nal Ç�kolatayı Tatmaları”
Bostan D&D markası ve 
ürünler hakkında b�lg� veren 
�şletmec� Uğur T�ğre, “Eş�mle 
b�rl�kte “Boston D&D'y�” 
açmaya karar verd�k. 
Mekânımızı 20 gün önce 
Feth�ye �le buluşturduk. Muğla 
bölges�nde de �lk b�z açtık. 
Markayı Feth�ye'ye 
get�rmem�zdek� amaç �se 
�nsanların %100 or�j�nal 
ç�kolatayı tatmaları. 
Tatlılarımızın heps� taze olarak 
hazırlanıyor. Tatlıların 
serv�sler�n� müşter�ler�m�z�n 
�stekler� doğrultusunda 10 - 15 
dak�ka �çer�s�nde sunuyoruz. 
Üzer�ler�n� de Belç�ka 
ç�kolatası �le taze ve sıcak b�r 

şek�lde süsleyerek 
müşter�ler�m�ze serv�s 
ed�yoruz. Taze meyvelerle, 
taze hamur �şler� ve saf 
ç�kolataları müşter�ler�m�zle 
buluşturmayı hedefl�yoruz.  
Aynı zamanda kahvelerde de 
gen�ş b�r menümüz var. 
Yaklaşık 100'e yakın ürün 
çeş�d�m�z var. Heps�n� sırayla 
denemeler�n� tavs�ye eder�m” 
şekl�nde konuştu. 

Buranın Müdav�m� Olacağınıza 
Em�n Olab�l�rs�n�z”
Konuşmasını sürdüren Uğur 
T�ğre, “Boston D&D 
markasının yurt �ç�nde 66 tane 
şubes� bulunmaktadır. 
Tamamen dünyaca ünlü %100 
Belç�ka ç�kolatasıyla oluşan 
b�rb�r�nden güzel tatlara sah�p 
Boston D&D ürünler�n� serv�s 
etmektey�z. 6 farklı çeş�tl� 

menü ve 100 c�varında ürünle, 
sütlü, b�tter, beyaz, gold ve 
rubby ç�kolata çeş�tler�n� 
müşter�ler�m�ze sunmaktayız. 
Aynı zamanda; Boston D&D 
markasına a�t ç�kolatalı sıcak, 
soğuk �çecekler�m�z ve özel 
b�tk� çaylarımızda mevcut. 
Buranın müdav�m� olacağınıza 
em�n olab�l�rs�n�z” d�ye 
konuştu.

Ak Kadınlar Karaçulha'da adım adım seç�m çalışması yapıyor.  Cumhur İtt�fakı Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet Kökten'�n eş� Sel�n Kökten'�n de katıldığı saha çalışmasını Ak Kadınlar 
Karaçulha'da sürdürdüler. 
Yerel seç�m çalışmaları kapsamında seç�m çalışması yapan AK Part�l� kadınlar Karaçulha 
Mahalles�n� karış karış dolaştılar. Gündüzler� part�n�n seç�m broşürler�n� dağıtan kadın kolları 
akşamları da hane z�yaretler� yaparak kadınlarla buluşuyorlar. Evlerde hastası olan, yen� bebekler� 
olan a�lelere m�safir olan kadın kolları hem Cumhur İtt�fakı Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten'e destek �st�yor, hem de projeler hakkında b�lg� ver�yorlar.

AK KADINLAR KARAÇULHA'DA ÇALIŞMALARINI SÜRDÜRDÜ
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ZAYİ İLAN

 Feth�ye Beled�yes� tarafından 
Ç�ftl�k Mahalles�’ne 
kazandırılan halk ev�, 
gerçekleşt�r�len törenle açıldı. 
Programa yoğun b�r katılım 
oldu. Ç�ftl�k Mahalles� Atatürk 
Bulvarı üzer�nde yer alan halk 
ev�n�n açılış tören�ne Feth�ye 
Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, CHP Feth�ye İlçe 
Başkanı Mustafa Koyuncu, 
yönet�m kurulu üyeler�, 
beled�ye mecl�s üyes� adayları, 
s�v�l toplum kuruluşları 
tems�lc�ler� ve vatandaşlar 
katıldı. Etk�nl�kte konuşan 
Karaca, 5 yıllık süreçte yaptığı 
çalışmalar hakkında b�lg� 
aktarırken; projeler�n� de 
anlattı. Feth�ye Beled�ye 
Başkanı aynı zamanda CHP 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca, “Y�ne s�zler 
�le b�rl�kte sosyal 
beled�yec�l�ğ�n b�r eser�n�n 
açılışını yapacağız. Göreve 
gelmeden önce Ç�ftl�k 
Mahalles�’nde de m�t�ng 
yapmıştık. Halkçı b�r beled�yec� 
olacağımızı söylem�şt�k. Halkın 
yararına ne yapılması 
gerek�yorsa b�z görev 
sürec�m�zde hep bunları 
hayata geç�receğ�m�z� 
söylem�şt�k. Ne mutlu k� b�zlere 
5 yıl boyunca bütün 
emekl�ler�m�z� düşündük. 
Zorda kalan vatandaşlarımızın 
yanında olab�lmek adına 
Sosyal Yardım İşler� 
Müdürlüğü kurduk. Tam 3 yılda 
37 b�n a�leye yardım yaptık. 
Bunlar oy beklent�s� �çer�s�nde 
yaptığımız yardımlar değ�l” 
ded�. KİMSENİN SİYASİ 

ÇİFTLİK HALK EVİ TÖRENLE AÇILDI

GÖRÜŞÜNE 
BAKMIYORUZKonuşmasını 
sürdüren Karaca, “Bazı 
arkadaşlar halk evler�m�z� 
eleşt�r�yorlar, neden 
eleşt�rd�kler�n� s�zler çok �y� 
b�l�yorsunuz. Önces�nde halk 
evler�n�, kafeler�n� başkalarına 
verenler ş�md� ben�m burada 
emekl�n�n ve sosyal ekonom�k 
yapısı zayıf olan �nsanın 
yanında olmamdan dolayı 
rahatsızlar. Çünkü o �nsanlar 
part�l� veya part�s�z heps� Al�m 
Karaca’ya destek ver�yor. 
Çünkü ben çıkarsız olarak o 
�nsanların yanındayım. 
Namusumuzla ve şerefim�zle 
beled�ye başkanlığı yapıyoruz. 
H�ç k�msen�n s�yas� görüşüne 
bakmayız. Her part�m�z�n 
b�rb�r�nden değerl� adayları var 
ve g�tt�ğ�m h�çb�r yerde onların 
aleyh�ne konuşmam. 
Önümüzdek� süreç de neler 
yapacağımızı s�zler �le 
paylaşmaya devam edeceğ�z. 
D�md�k ayaktayız ve h�ç 
mazeret üretmed�k, hep h�zmet 
ürett�k. Yaptığımız ve 
yapamadığımız yatırımları 
s�zler b�l�yorsunuz. Ç�ftl�k’ten 
bugüne kadar tahs�l ett�ğ�m�z 
verg� 15 m�lyon TL… 
Büyükşeh�r �le yaptığımız 
yatırım tam 59 m�lyon TL. 
Büyükşeh�r oteller bölges�nden 
ana terfi �stasyonuna kadar 
kanal�zasyon hatları döşed�. 
B�zler burada asfaltlarını 
döktük, parkeler�n� döşed�k ve 
buradak� halk ev�n� s�zler �le 
b�rl�kte açıyoruz. Bu yatırım 
yeterl� m�, hayır bana göre 
yeterl� değ�l. Bu çağ da 
altyapısız b�r bölge olmaması 
lazım” �fadeler�n� kullandı. 

İKİNCİ 5 YILIMIZI 
PLANLIYORUZKaraca, 
“Feth�ye’y�, Cumhur�yet Halk 
Part�’s�n�n alacağını 
b�l�yorsunuz. Değerl� 
başkanımız Ahmet Aras �le 
bunları görüştük, �k�nc� 5 
yılımızı beraber planlıyoruz. 
Değerl� başkanımız �le b�rl�kte 
çok büyük projelere �mza 
atacağız. Feth�ye’n�n her 
mahalles�n� şant�yeye çev�rd�k. 
2 Cumhur�yet Halk Part�l� 
beled�ye, Feth�ye’de 41 
mahalle’ de yen� rekor 
h�zmetlere �mza atacak. H�ç 
şüphen�z olmasın. B�z�m 
bütçem�z büyükşeh�rden 
gel�yor. Büyükşeh�r �le uyumlu 
olmayan �lçen�n h�zmet yapma 
şansı neredeyse yok. Bütün 
olumsuzluklara rağmen h�çb�r 
mazeret�m olmadı, çünkü 
arkamda büyükşeh�r beled�yes� 
vardı. Sayın Osman Gürün �le 
b�rl�kte Feth�ye’m�z� nakış 
nakış �şled�k. H�çb�r 
beled�yen�n cesaret 
edemeyeceğ� büyük 
yatırımlara el attık. Feth�ye’den 
Ölüden�z’e kadar 
kazmadığımız yer kalmadı. 
Bazen kend� eş�m b�le bana 
kızdı ama yapmalıydım. Çünkü 
şeh�r kokmaya başladı. 22 
metrel�k yolda, Öğretmenler 
S�tes�’nde, Karagözler’de, 
Çalış’ta gerçekten yaşamak 
zor hale gelm�şt�. Ş�md� oralara 
g�d�n restoranlar da oturun 
h�çb�r koku alamazsınız. Bu 
�şler cesaret �ster, b�z cesaretl� 
�nsanlarız. S�yasetten b�r 
beklent�m�z yok. 5 yıl boyunca 
h�ç tat�l yapmadan s�zler �ç�n 
çalıştım. Bu süreç de 
gördünüz k� ben bütün 
kurumlar �le �y� �l�şk�ler kurdum. 
Feth�ye’m�ze o �l�şk�ler 
net�ces�nde güzel h�zmetler 
yaptık. Herkese sevg� el�m� 
uzattım. Ben�m çalışanlarım 
s�yas� görüşü ne olursa olsun 
ben�m verd�ğ�m görev� 
çalışanlarım yapmak zorunda. 
Ben�m halkımı ayrıştırmamalı, 
ben�m �ç�n çok değerl�s�n�z. 
Göreceks�n�z 31 Mart’ da c�dd� 
b�r oy rekoru kıracağız” d�ye 
konuştu. Konuşmaların 
ardından Ç�ftl�k Mahalles�’ne 
kazandırılmış olan halk ev�n�n 
açılış kurdeles� alkışlar 
eşl�ğ�nde kes�ld�.

Feth�ye Sokak Lezzetler� 
gerçekleşen açılışla 
faal�yetler�ne başladı.
L�kya Kadın Kooperat�fi ve 
Feth�ye beled�yes� 
öncülüğünde h�zmete sunulan 
projede ayaküstü lezzetler tek 
b�r sokak üzer�nde modern 
mutfak karavanlar �çer�s�nde 
hazırlanıyor. 
Feth�ye �lçes� 510. Sokak 
üzer�nde yer alan çeş�tl� 
lezzetler�n b�r arada sunulduğu 
'Feth�ye Sokak Lezzetler�' 
açılışına Feth�ye Beled�ye 
Başkanı ve CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, Feth�ye Beled�ye 

FETHİYE SOKAK LEZZETLERİ AÇILIŞI GERÇEKLEŞTİ

Başkan Yardımcısı Oğuz 
Bolell�, Feth�ye T�caret ve 
Sanay� Odası Başkanı Osman 
Çıralı, L�kya Kadın Kooperat�fi 
Başkanı ve Feth�ye Beled�ye 
Başkanı Al�m Karaca'nın eş� 
Ç�ğdem Karaca, CHP Feth�ye 
Kadın Kolları Başkanı 
Gülümser Oymak,  Beled�ye 
mecl�s üyeler� ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. 
Açılışta açıklamalarda bulunan 
L�kya Kadın Kooperat�fi 
Başkanı Ç�ğdem Karaca; 
“L�kya Kalkınma Kooperat�f 
olarak, kadın ve çocuk 
merkezl� çalışmalar yapıyoruz 
hep ve bu alanda b�z� 

destekleyen yereldek� 
kurumlar, devlet�n kurumları �le 
�ş b�rl�ğ� �çer�s�ndey�z. B�ze 
gelen talepler üzer�ne karanlık 
sokakları aydınlatalım fikr� 
gel�şm�şt�. Beled�yem�z�n 
destekler�yle kadın dostu olan 
kentler olarak b�ze gelen 
arkadaşları onlara yönlend�rd�k 
ve beled�ye bünyes�nde güzel 
b�r organ�zasyona dönüştü. 
Beled�yem�z sayes�nde kadın 
ve çocuklarımız gece b�r 
vakt�nde sokakta güzelce 
yürüyeb�lecek. Y�yecekler 
güzel herkese tavs�ye eder�z” 
�fadeler�n� kullandı.
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PROF. DR. MUSTAFA SAATCI

FETHİYE MAVİSİ

B�r L�raya çay �çmen�n bu kadar öneml� olduğunu �nanın b�lm�yordum 
ben.! Son aylarda bunun önem�n� daha �y� anladım. Çünkü bende 
HALKEVLERİNE GİTMEYE BAŞLADIM. Günde yüz L�ra çay parası 
vermektense; ON L�ra vermey� çok sevd�m. Arkadaşlarımada çay 
ısmarlamanın hazzını yaşadım.! Ceb�mde 5 L�ra olsada çek�nmeden 
dostlarla sohbet ett�m.  
     Gal�ba feth�yem�zde 4 halkev� oldu. İk�s� merkezde; b�r�s� çalışta. 
Bugün'de ç�ftl�kte açıldı. Açılışa g�tt�m. Gülümsüyordu �nsanlarımızın 
yüzü..."Şerefe" d�ye kaldırıyorlardı bardaklarıı...Beled�ye başkanımız 
Al�m bey konuşurken SEVGİ �le bakıyorlardı. Gönül verd�kler� 
aday...part� ayrı olsada SEVGİ DUYGUSU vardı yüzler�nde.
      İk� saat geç�rd�m ç�ftl�kte. Yıllardır görmed�ğ�m dostlarımla 
karşılaştım. Sımsıcak duygularımızı sunduk b�rb�r�m�ze... 
Ismarladıkları çayları yudumladım.! Sank� �lk defa çay �ç�yormuş 
m�sal�...! Duygu dünyamda ALİM başkana m�nnet duygumu yolladım.
     Dönüşte Devlet hastanem�z�n önünden ŞEHİT FETHİBEY 
parkının dar yoluna saptım.Yanaştım b�r kenara...Parkın �ç�ne doğru 
yürüdüm... Onlarca �nsanımız güzel�m feth�ye "gününü" 
değerlend�r�yordu... Çocuklar mutluydu... Yaşlılar gülümseyen 
yüzler�yle �zl�yordu etraflarını... Behçet bey�n kazandırdığı bu parkta 
MUTLUYDU �nsanlarımız... 10'u geçk�n �nsanımızla sohbet 
ett�m..."İYİKİ BURASI VAR" lafını duydum dostlarımdan...! Sevg� �le 
bakarak �zled�m çocuklarımızın oyunlarını...! İk� başkanımızın 
yaptıklarını azıcıkta olsa yaşayarak �zled�m.... İYİ part� ve CHP'den 
aday olan kardeşler�mden azıcık'ta olsa SÖZ ETTİM....! Mutluydum 
b�l�yormusunuz...? Çünkü bende s�zler g�b� FETHİYE yaşamını 
paylaşıyordum.
     AKP'den Muhammet kardeş�mde aday...D�ler�m o'da kazanır... 
Daha güzell�kler kazandırır FETHİYEMİZE...! Ama d�ler�m 
C.Başkanımız g�b� düşünmez... Hep�m�ze h�zmet eder... Ayırmaz bu 
güzel beldem�z�n �nsanlarını... Eş�t davranır b�zlere...!
    Geçm�ş� düşünüyorum'da...! böyle b�r seç�m yaşamadığımıza 
�nanıyorum... Y�ne yola düştüm b�r saat sonrası... İnc� g�b� sah�l�m�z� 
�zleyerek BAHRİYE ÜÇOK PARKINA geld�m...Çaylarını 
yudumluyordu güzel�m �nsanlarımız...
     B�r dostum "Gel Celal bey...sen b�l�rs�n k�m kazanacak bu seç�m�" 
ded�... B�raz düşündüm... Konuşmadım...! Çayımı yudumlarken "BU 
SEÇİMİ SEVGİ KAZANACAK" ded�m...Y�ne sustum...! Hep onlar 
konuştu... D�nled�m sadece...! Ayrılırken yanlarından o gülümseyen 
�nsanlarımıza o �k� kel�mey� tekrarladım..."SEVGİ KAZANACAK"....! 
�çler�mdem b�r�s� bağırarak tekrarladı..."SEVGİ KAZANACAK"...!

"SEVGİ KAZANACAK 
BU SEÇİMİ”

Feth�ye T�caret ve Sanay� Odası 
(FTSO) ev sah�pl�ğ�nde 
gerçekleşt�r�len Feth�ye-
Seyd�kemer Meslek Kuruluşları 
Güç B�rl�ğ� Platformu 
toplantısında, bölgen�n sektörel, 
çevresel ve sosyal sorunlarının 
derlenerek Muğla Büyükşeh�r, 
Feth�ye ve Seyd�kemer beled�ye 
başkan adaylarına sunulması 
konusunda ortak karar alındı. 
Toplantıda ayrıca sürdüreb�l�r 
tur�zm kapsamında koyların 
yapılaşmadan korunması �ç�n 
alınacak tedb�rler konuşuldu.
Toplantı FTSO Meğr� Salonu'nda 
FTSO Yönet�m Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı başkanlığında 
gerçekleşt�r�ld�. Toplantıya FTSO 
Mecl�s Başkanı Kemal Hıra, 
İMEAK Den�z T�caret Odası (DTO) 
Feth�ye Şube Başkanı İlkay 
Tugay, FTSO Yönet�m Kurulu 
Üyes� Süleyman Kaya �le aynı 
zamanda Elektr�k Mühend�sler� 
Odası Feth�ye Tems�lc�s� Vel� 
Önver, TÜRSAB Batı Akden�z 
BTK Başkanı Özgen Uysal, 
TMMOB İnşaat Mühend�sler� 
Odası Muğla Şubes� Yönet�m 
Kurulu Üyes� Levent Ç�men, 
TMMOB Şeh�r Plancıları Odası 
Muğla Şubes� tems�lc�s� B�rol 
Kesk�, TMMOB Mak�ne 
Mühend�sler� Odası Feth�ye İlçe 
Tems�lc�l�ğ� Yürütme Kurulu 
Başkanı Mustafa Tunç, M�marlar 

BÖLGENİN SORUNLARI BELEDİYE BAŞKAN 
ADAYLARINA RAPOR HALİNDE SUNULACAK

Odası Feth�ye Tems�lc�l�ğ�'nden 
Ç�ğdem Özel, Feth�ye Z�raat 
Odası tems�lc�s� Gökçen Güven, 
FTSO Genel Sekreter� Ezg� 
Kullukçu ve İMEAK Den�z T�caret 
Odası (DTO) Feth�ye Şubes�'nden 
Damla Avcı İşyar katıldı. 
Toplantıda �lk olarak sürdüreb�l�r 
tur�zm kapsamında koylardak� 
yapılaşma konusu ele alındı. 
Platform üyeler� koylarda 
yapılaşmaya �z�n ver�lmes�n�n 
Feth�ye tur�zm�n�n geleceğ� 
açısından büyük sorunlar 
doğuracağına �şaret ett�. S�v�l 
toplum kuruluşu tems�lc�ler�, tüm 
yapılaşma g�r�ş�mler�n 

engellenmes� gerekt�ğ� şekl�nde 
ortak görüş b�ld�rd�. 
Toplantıda ayrıca 31 Mart 2024 
tar�h�nde yapılacak yerel 
seç�mlerde Muğla Büyükşeh�r, 
Feth�ye ve Seyd�kemer 
beled�yeler�nde seç�m yarışına 
g�ren başkan adaylarına sunulmak 
üzere sektörel, çevresel ve sosyal 
sorunların derlend�ğ� ortak met�n 
oluşturma kararı alındı. Körfez 
k�rl�l�ğ�, trafik ve otopark g�b� kron�k 
sorunların yanı sıra ortak met�ne 
konulmak üzere koylarda ve den�z 
yüzey�nde yapılaşmanın 
engellemes�, den�z �tfa�yes� ve 
ambulansı �ht�yacı, afet 

koord�nasyon merkez� kurulması, 
otogarın taşınması, Ölüden�z ve 
H�sarönü mahalleler�ndek� trafik ve 
�çme suyu sorunları, sezon önces� 
�nşaat yasağının erkene çek�lmes�, 
tur araçlarının güvenl� yolcu �nd�r�p 
b�nd�reb�lmes� �ç�n karayolu 
cepler�n�n yapılması ve bölgede 
geç saatlere kadar devam eden 
gürültü k�rl�l�ğ� hususları gündeme 
geld�. D�ğer yandan köy yerleş�m 
alanlarının yen�den bel�rlenmes� 
ve �mar planlarının güncellenmes� 
hususunda yapılacak çalışmaların 
kaçak yapıların önüne geç�lmes� 
noktasında faydalı olacağı 
görüşüne yer ver�ld�.  

Feth�ye’n�n Çamköy 
Mahalles�’nde otomob�lle 
motos�klet çarpıştı. 
Motos�klettek� 2 çocuk hayatını 
kaybett�. Araç sürücüsü 
yaralandı.  Kaza; Feth�ye- 
Antalya karayolunda meydana 
geld�. Ahmet Ç. �dares�ndek� 
48 FM 170 plakalı otomob�l, 
Çamköy Mahalles�’nde 
Bed�rhan Arslan'ın (14) 
kullandığı 48 AOT 885 plakalı 
motos�kletle çarpıştı. Kazayı 
görenler 112 Ac�l Çağrı 
Merkez�nden yardım �sted�. 

ÇEVRE YOLUNDA
 YİNE KAZA : 2 ÖLÜ

İhbar üzer�ne bölgeye, sağlık 
ve pol�s ek�pler� sevk ed�ld�. 
Sağlık ek�b�, motos�klette yolcu 
olarak bulunan Mehmet Efe 
Can'ın (13) kaza yer�nde 
hayatını kaybett�ğ�n� bel�rled�. 
Kazada yaralanan sürücüler 
�se �lçedek� hastanelere 
kaldırıldı. Motos�klet sürücüsü 
Arslan �se hastanede yapılan 
müdahaleye rağmen 
kurtarılamadı. Kaza neden�yle 
kara yolunda ulaşım b�r süre, 
kontrollü olarak yan yoldan 
sağlandı.

Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası (FTSO) Yönet�m Kurulu 
Başkanı Osman Çıralı, 2024 
yılı tur�zm sezonunda 
İng�ltere'den Dalaman'a 
uçuşların 11 Mart'ta 
başlayacağını vurgulayarak, 
�nşaat faal�yetler� yasağının da, 
gelen m�safirler� mağdur 
etmeyecek şek�lde 
bel�rlenmes� gerekt�ğ�n� 
söyled�. Osman Çıralı, �nşaat 
sektöründek� Oda üyeler� 
başta olmak üzere, �nşaat 
yapan bölge sak�nler�n�n de 11 
Mart'ta başlayacak tur�zm 
sezonuna uygun planlama 
yapmaya davet ett�. Başkan 
Çıralı, ayrıca tur�zmle 
bağlantılı �şyerler�ne de 11 
Mart'ta başlayacak sezona 
hazırlanarak, h�zmete açılması 
çağrısı yaptı. 
2023 yılında, Dalaman 
Haval�manı'na gelen yolcu 
sayısının, 2022 yılına oranla 
yüzde 15 arttığını ve havaların 
�y� g�tmes� �le b�rl�kte tur�zm 
sezonunun Kasım ayına kadar 
uzadığını hatırlatan, Başkan 
Osman Çıralı, “2023 yılında 
Jet2'nun İng�ltere'den 
Dalaman'a uçuşları 17 Mart'ta 
başladı ve 20 Kasım'a kadar 
devam ett�. Bu yıl �se uçuşların 
başlangıç tar�h� 1 hafta daha 
öne çek�lecek ve 11 Mart'ta 
başlayacak ve 24 Kasım'a 
kadar devam edecek. Uzayan 
sezonda elde ed�lecek tur�zm 
gel�r� bölge ekonom�s�ne 
öneml� katkı sağlayacağına 
�nanıyorum. Zorlu ekonom� 
koşullarıyla mücadele eden 
üyeler�m�z açısından 2024 
tur�zm sezonunun �y� geçmes� 
en büyük temenn�m�z. Bu 
nedenle bu yıl, gerek sezon 
başında gerekse sonunda 1 
hafta uzayan uçuşların kalıcı 
olması �ç�n gerekl� tedb�rler� 
ş�md�den almamız önem arz 
ed�yor. Dalaman'a �nen 
tur�stler�n Feth�ye'y� terc�h 
etmes�, onları en �y� şek�lde 
ağırlamamıza bağlı. 
Dolayısıyla öncek� yıllarda 15 
Mayıs-15 Ek�m 2023 tar�hler� 

2024 TURİZM SEZONU 
1 HAFTA ERKEN BAŞLAYACAK
FTSO'dan Çağrı: 'İnşaat Yasağı, 11 Mart'ta 
Başlayacak Uçuşlara Uygun Olmalı’

arasında uygulanan �nşaat 
faal�yetler�ne kısıtlamasının 
uzayan sezona uygun olarak 
yen�den düzenlenmes� 
gerekmekted�r. Konuyla �lg�l� 
kamu kurum ve kuruluşları 
düzey�ndek� görüşmeler�m�z� 
başlattık. Bu kapsamda �nşaat 
sektöründek� Oda üyeler�m�z 
başta olmak üzere �nşaat 
yapmakta olan tüm 
hemşehr�ler�m�zden, süren 
�şler�n� 11 Mart'ta başlayacak 
tur�zm sezonuna göre 
planlayarak, tur�zm sezonunda 
�nşaat yasaklara uyma 
konusunda gerekl� hassas�yet� 
göstermeler�n� bekl�yoruz." 
d�ye konuştu. 
Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası'nın Feth�ye'n�n yurt 
dışında farklı pazarlarda 
tanıtımı ve tur�zm sezonunun 
uzaması �ç�n Feth�ye 
Beled�yes� ve tur�zm 
paydaşlarıyla yoğun çalışmalar 
yürüttüğünü d�le get�ren Çıralı, 
şöyle devam ett�: 
“Tur�zm Konsey� 
paydaşlarımızla b�rl�kte 
yürüttüğümüz çalışmalar 
sonuç vermeye başladı. Ş�md� 
elde ed�len bu kazanımları en 
�y� değerlend�rmek 
durumundayız. Uçuşların bu 
şek�lde devam etmes� ve 
Dalaman'a �nen tur�stler�n 
Feth�ye'y� terc�h etmes� �ç�n b�z 
de gerekl� önemler� almalıyız. 
Ekonom�s� tur�zme dayalı b�r 
kent olan Feth�ye'm�zde 
tur�zm�n olumsuz etk�lenmes� 
bağlantılı d�ğer sektörler�m�z 
açısından da önem taşıyor. 
Beled�yem�z�n de h�ç k�mseye 
en ufak b�r ayrıcalık tanımadan 
tur�zm� olumsuz etk�leyecek h�ç 
b�r çalışmaya �z�n 
ver�lmeyeceğ�ne �nanıyoruz. 
Ayrıca tur�zmle bağlantılı 
�şyerler�n�n de 11 Mart'ta 
başlayacak sezona 
hazırlanarak, bu tar�hte 
gelecek m�safirler�m�ze h�zmet 
verecek şek�lde açık olmaları, 
tur�zm sezonunu öne çekme 
g�r�ş�mler�m�ze katkı 
yapacaktır. ”

Feth�ye TV'n�n sosyal medya 
hesaplarından yapılan “Feth�ye'n�n 
Öncel�k Ver�lmes� Gerek�len Temel 
Sorunları Nelerd�r?” anket�nde en 
büyük sorun “�mar planlaması” 
olarak çıktı. 
Feth�ye TV'de sosyal medya 
üzer�nden yapılan ve yaklaşık 2 
b�n oy kullanılan “Feth�ye'n�n 
Öncel�k Ver�lmes� Gerek�len Temel 
Sorunları Nelerd�r?” anket�nde en 
çok oyu alan sorun “�mar 

FETHİYE'NİN SORUNLARI 

ÖNCELİKLİ SORUN “İMAR PLANLAMASI”
ANKETTE DEĞERLENDİRİLDİ

planlaması” oldu. Bu sorunu �k�nc� 
sırada “araç trafiğ�” tak�p ett�. 
Üçüncü sırada “körfez tem�zl�ğ�”, 
dördüncü sırada “otopark”, beş�nc� 
sırada “bozuk yolların yapımı”, 
altıncı sırada “üstyapı ve şeh�r 
modernleşt�rmes�”, son sırada �se 
“altyapı” sorunu yer aldı. Bazı 
vatandaşlarda ankete yorum atıp, 
“HEPSİ” yazarak tüm sorunların 
en kısa zamanda çözülmes� 
gerekt�ğ�n� hatırlattılar.

Başkan Oğuzhan Teke, “Hergün 
Fırat'ları Yet�şt�rerek İnt�kam 
Alıyorum”
Feth�ye Ülkü Ocakları tarafından 
Ege Ün�vers�tes�'nde terör�stlerce 
şeh�t ed�len Fırat Yılmaz Çakıroğlu 
hayrına Kuran-ı Ker�m okutuldu. 
Anma programına katılan Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet Kökten, 
“Fırat kardeş�m�z� unutmadık! 
Unutmayacağız ” ded�. Ülkü 
Ocakları Feth�ye İlçe Başkanı 
Oğuzhan Teke �se, “Ömrümün 
sonuna kadar da her alanda her 
yerde şeh�d�m�z�n �nt�kamı �ç�n 
mücadele edeceğ�m” d�ye 
konuştu. 
Ege Ün�vers�tes�nde 20 Şubat 
2015'te öğrenc�ler arasında çıkan 
kavgada Edeb�yat Fakültes� Tar�h 
Bölümü 4. sınıf öğrenc�s� Fırat 
Yılmaz Çakıroğlu şeh�t olmuştu. 
Feth�ye Ülkü Ocakları tarafından 
ülkücü şeh�t Fırat Yılmaz 
Çakıroğlu'nun şahadet�n�n 9. 
yıldönümünde ocak b�nasında 
Kuranı Ker�m okutuldu.  Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet Kökten, 
M�ll�yetç� Hareket Pat�s� (MHP) 
İlçe Başkanı Aldulkad�r Tek�n, Ülkü 
Ocakları Feth�ye İlçe Başkanı 
Oğuzhan Teke başta olmak üzere 
çok sayıda part�l� katıldı. Kuran 
Ker�m t�lavet�n�n ardından şeh�t 
Çakıroğlu ve tüm şeh�tler�m�z �ç�n 
dua okundu. 
“Unutmadık! Unutmayacağız”
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, “Şeh�t ed�len 
Fırat kardeş�m�ze Allah'tan rahmet 
d�l�yorum. Mekanı cennet olsun. 
Oğuzhan Başkanı da sabah 

ÜLKÜCÜLER ŞEHİT YILMAZ ÇAKIROĞLU 

İÇİN KURAN-I KERİM OKUTTULAR
lokma hayrı, akşam da kuran 
ker�m t�lavet� düzenled�. 
Başkanıma da ayrıca teşekkür 
ed�yorum. Fırat kardeş�m�z� 
unutmadık! Unutmayacağız ” ded�.
“İnt�kam İç�n Mücadele Edeceğ�m”
Ülkü Ocakları Feth�ye İlçe Başkanı 
Oğuzhan Teke �se, “20 Şubat 
2015 ten bu güne tam 9 yıl geçt� 
şeh�d�m�z Fırat Yılmaz Çakıroğlu 
ve n�ce şeh�tler�m�z �ç�n anadan 
yardan serden geçt�m. O gün k� 
acıyı d�nd�rmek �ç�n. Şeh�t Fırat 
Yılmaz Çakıroğlu'nu d�nled�m o 
gün terör�stlerle mücadele 
etmeyenlere şeh�d�m�z� yaralıyken 
saatlerce bekletenlere �nat! Asker� 
personel oldum. Sur�ye'de, Ülkücü 
Türk Genc�ne yakışacak şek�lde 
devlet�m�z� tems�l ett�m, mücadele 
ett�m, ama acımı d�nd�remed�m. 
Bugün Ülkü Ocakları Feth�ye İlçe 
başkanı olarak karşınızdayım. 19 
aydır burada yüzlerce Fırat Yılmaz 
Çakıroğlu yet�şt�rerek her 
ülkücünün zorunlu olduğu v�cdan� 
görev�m� yer�ne get�rmeye 
çalışıyorum.  O kalleş, 
ha�n,şerefs�z,terör�stlerden hergün 
Fırat'ları yet�şt�rerek �nt�kam 
alıyorum. Ömrümün sonuna kadar 
da her alanda her yerde �nt�kamı 
�ç�n mücadele edeceğ�m” d�ye 
konuştu. 
OLAYIN GEÇMİŞİ
Ege Ün�vers�tes�nde 20 Şubat 
2015'te öğrenc�ler arasında çıkan 
kavgada Edeb�yat Fakültes� Tar�h 
Bölümü 4. sınıf öğrenc�s� Fırat 
Yılmaz Çakıroğlu hayatını 
kaybetm�ş, 7 k�ş� yaralanmıştı. 
Gözaltına alınan Sosyoloj� Bölümü 
4. sınıf öğrenc�s� Nurullah Semo 
tutuklanmış, 7 zanlı adl� kontrol 
şartıyla serbest bırakılmıştı. 
Semo, "kasten öldürmek" ve 
"devlet�n b�rl�ğ�n� ve ülken�n 
bütünlüğünü bozmak" suçlarından 
ayrı ayrı ağırlaştırılmış müebbet 
hap�sle cezalandırılmıştı.
FIRAT YILMAZ ÇAKIROĞLU 
KİMDİR?
1 Ocak 1991 yılında Konya'nın 
Akşeh�r �lçes�nde doğdu. 1996 
yılında öğretmen olan annes� 
Özlem Çakıroğlu'nun D�yarbakır'a 
tay�n� üzer�ne çocukluğunu ve 
�lkokul yıllarını D�yarbakır'da 
geç�rd�. Ege Ün�vers�tes� Edeb�yat 
Fakültes� Tar�h Bölümü 4. Sınıf 
Öğrenc�s�yd�. Aynı fakültede 
formasyon dersler� alıyordu. Ülkü 
Ocakları Ege Ün�vers�tes� 
sorumlusu �d�.
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Ebu Hüreyre (r.a.)'den r�vayet ed�ld�ğ�ne göre Rasulullah 
(s.a.v.) şöyle buyurdu: “Zevkler� ve ağız tadını bozan ölümü 
çok hatırlayınız.” (T�rm�z�, Zühd 4) (İbn-� Mace, Zühd 31)

EY ÖLÜM!
“Habers�z geleceks�n b�r gün b�l�yorum.
Kapımı çalmadan g�receks�n �çer�.
El�mde �ş�m, ocakta aşım, yanımda eş�m, gözümde yaşıma 
bakmadan geleceks�n.
Ne haber vereceks�n, ne davet ed�lmey� bekleyeceks�n…
#Dünya halen �ç�mdeyken, hevesler�m z�rvedeyken, h�ç b�r 
�ş�m b�tmem�şken geleceks�n.
Hazırlığım yok, umutlarım çokken, belk� aç belk� tokken 
geleceks�n…
“B�raz bekle”,”b�raz dur”,”b�raz geç kal” d�yemeden,
B�r şeyler alamadan yanıma, yalnız kalınca b�r kab�rde neler 
gerek�r?
Onları dolduramadan val�ze, k�mseyle vedalaşmadan,
Son taks�tler� yatıramadan…
Oğlumu son kez göremeden, kızımı öpemeden, son sözler�m� 
d�yemeden geleceks�n.
İz�n b�le almadan, ”müsa�tm�s�n” d�ye sormadan, yaşa başa 
bakmadan, son lokmayı yutmadan geleceks�n.
Anaları evlatsız, evlatları anasız, y�ğ�tler� yarsız bırakansın 
sen.
Gülüşler� yarım, sızıları der�n bırakansın sen.
Her yen� ölümle hayatın yalanlığını anlatansın sen.
Kapıyı en çok çalan ama h�ç beklenmeyens�n.
Davetl�ler arasında bulunmayansın.
En çok görünen fakat h�ç hatırlanmayansın.
Hayaller�m sens�z, planlarım sens�z, sens�z kalem�m kağıdım, 
sens�z ekmeğ�m aşım…
B�l�yorum habers�z geleceks�n b�rgün.
Her şeye rağmen, tüm unutulmuşluklara, tüm aldanmışlıklara 
rağmen geleceks�n.
Yarım olan, tam olan ney�m varsa alıp g�deceks�n.
K�mseye b�ld�rmeden en sess�z hal�nle geleceks�n; ama 
g�derken n�ce fırtınalar bırakacaksın ardında…
Ansızın geleceks�n b�r gün,
En güzel azalarımı çürütmek �ç�n, en tatlı varlığımı er�tmek 
�ç�n geleceks�n.
Yanıma yalnızlığı vererek, bütün p�şmanlıkları önüme sererek 
geleceks�n…

Ve Ey ÖLÜM!
Nasıl gel�rsen gel, ne zaman gel�rsen gel!

Ömrümüzün en hayırlısı, ömrümüzün sonu olsun.
Ameller�m�z�n en hayırlısı, son amel�m�z olsun.

Günler�m�z�n en hayırlısı, Allah'a kavuştuğumuz gün olsun... 
Âm�n �nşâALLAH”
Kaçınılmaz âkıbet ölüm...
Yer�n altında keş�fler yap, uzayda cevelân et, ne yaparsan 
yap, kab�r kapısına k�l�t vurmak mümkün değ�l, ölümü 
öldürmen�n �mkânı yok... 
Sözün özü bu...
Rabb�m hep�m�z�n âh�r ve âkıbet�m�z� hayreyles�n...
Belk� b�r Şâbân ayının rehâvet� �ç�nde okunacak b�r yazı değ�l 
g�b� görünüyor. 
Ölüm ansızın ve habers�z geld�ğ�ne göre bu yazıyı da 
habers�z gelen b�r müsafir olarak kabul edeb�l�rs�n�z. Dünyada 
son kelâmımız kel�me-� şehâdet, Ah�rette �lk gördüğümüz 
Cemâl'ullah  olsun…
Hep�n�ze selam olsun
Allah'a emanet olun...
Yârabb�!...
Ey Celâl ve Cemal sıfatı �le muttasıf olan Allahım!
Sayılamayacak kadar Hamd ü Senâ sana mahsustur.
Lütfun da hoş  kahrında hoş, sana sonsuz kere şükürler olsun 
Allahım..
Alemler�n yaratılmasına sebeb teşk�l eden canım 
peygamber�m!..
Öteler�n ötes�nden b�nler, yüzb�nler Salât sana, Selâm sana...
Ç�lekeş Ehl� beyt�ne, Dâvâ arkadaşlarına, Mü'm�n-Mü'm�nat'a 
selam olsun.
Dağına göre kar veren Mevlam;
Sen k� b�ze şah damarımızdan yakınsın.
İmt�hanlarımızı kolaylaştır. B�zler� altından kalkamayacağımız 
sınavlara tâb� tutma Allahım...
B�r nefes alıp verecek kadar olan ömrümüzü hayırlı, bereketl�, 
âfiyetl�, huzurlu kıl Yârabb�...
“Rabb�m�z unutur veya yanılırsak b�z� cezalandırma!
B�zden öncek�lere olduğu g�b� b�ze de ağır yük yükleme!
Üstes�nden gelemeyeceğ�m�z şeyler� boynumuza borç kılma!
B�z� bağışla, ayıplarımızı ört ve b�ze rahmet�nle muâmele 
buyur”!
B�zler� yakınlarımızla ve ağır borç yükü �le �mt�han eyleme 
Allahım!
Haz.Hasan Efend�m�z�n Duası �le yalvarıyoruz.
“Yâ Rabbî, sen�n küçük ve zayıf kulun kapına geld�;
Allah'ım, âc�z h�zmetç�n kapına geld�; 
Yâ Rabbî, d�lenc�n kapına geld�;
Sen'�n yoksulun kapına geld�!”
Yarabb� kapına gelenler� onların bereket� �le el� boş döndürme 
Allahım..
Dualarımız makbul olsun
Rabb�m s�zlerden razı olsun.
Allaha emanet olasınız
Am�n Am�n Am�n
Hal�l Arık
Emekl� �l Müftüsü
15.Şubat.2024
Not:
(Üç gündür Feth�ye Devlet Hastanes�ndey�z.
Müsafirl�ğ�m�z bu gün sona erer d�ye üm�d etm�şt�k. Henüz 
tetk�kler b�tmem�ş)
Duanızı bekler selam ve saygılar sunarım
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ÖLÜMÜ HATIRLAMAK...

Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, basın 
mensupları �le kahvaltılı 
toplantıda b�r araya geld�. 
Seç�m çalışmaları hakkında 
b�lg�ler aktaran Başkan Adayı 
Kökten, bütüncül projeler 
hazırladıklarını bel�rtt�. 
Barbunn Restoran'da 
gerçekleşen programda AK 
Part� Feth�ye İlçe Başkanı 
Murat Çağlar Ayıkol, MHP 
Feth�ye İlçe Başkanı 
Abdulkad�r Tek�n ve basın 
mensupları yer aldı. Tüm 
katılımcıları kapıda karşılayan 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, basının 
önem�ne vurgu yaptı. Medya 
kuruluşlarının özell�kle seç�m 
süreçler�nde adayların 
çalışmalarını kamuoyuna 
aktarmak �ç�n özver�l� b�r 
çalışma �çer�s�nde olduğunu 
vurgulayan Kökten, tüm basın 
mensuplarına çalışmalarında 
kolaylıklar d�led�. 
KÖRFEZİ TEMİZLEMEK İÇİN 
EN KISA SÜREDE 
ÇALIŞMALARA BAŞLIYORUZ

BAŞKAN ADAYI KÖKTEN, BASIN MENSUPLARI İLE BULUŞTU 

Basın mensuplarına 
açıklamada bulunan Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, “Körfez tem�zl�ğ� adına 
b�r çalışmamız var. Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayımız Sayın Aydın Ayaydın 
�le projem�z� yürütüyoruz. 
Yakın b�r zamanda fiz�b�l�te 
çalışmaları başlayacak. 
Feth�ye Körfez�'n�n tamamının 
kullanılab�leceğ� 10 yıllık b�r 
projeye �mza atmak üzerey�z. 
İç�m�zde bulunan Feth�ye aşkı, 
körfezden geç�yor. Körfez� 
tem�zlemek �ç�n en kısa sürede 
çalışmalara başlıyoruz. Çevre 
Şeh�rc�l�k ve İkl�m Bakanlığı �le 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
tarafından çalışmalar başladı. 
Bu seç�mle bağımsız” ded�. 
AMACIMIZ SORUNLARI 
TAMAMEN ORTADAN 
KALDIRMAK 
Seç�m çalışmaları hakkında 
b�lg�ler aktaran Başkan Adayı 
Kökten, “Seç�m çalışmalarımız 
gayet güzel g�d�yor. 
Mahalleler�m�z� z�yaret ederek 
talepler�n� d�nl�yoruz, sorunları 
tesp�t ed�yoruz ve not alıyoruz. 
Şu anda en büyük sıkıntının 

�mar oluğunu görüyoruz. 
Bütüncül �mar planı �le �lg�l� b�r 
çalışmamız mevcut. Sayın 
bakanımız �le görüştüm. Büyük 
�ht�mal önümüzdek� hafta 
Ankara'ya g�derek, bu proje �le 
�lg�l� değerlend�rmelerde 
bulunacağız. Amacımız bu 
sorunu da tamamen ortadan 
kaldırmak” şekl�nde �fadeler 
kullandı. 
FETHİYE'YE KATLI 
OTOPARK PROJESİ
Başkan Adayı Kökten, 
“Otopark sorununun çözümü 
�ç�n şeh�r merkez�nde 3 
lokasyon düşünüyoruz. 
Herhang� b�r�n� �ved�l�kle 
hayata geç�rmey� 
düşünüyoruz. Bununla �lg�l� 
projem�z� verd�k, yer�n tahs�s 
ed�lmes�n� �st�yoruz. 
Feth�ye'm�ze katlı otoparkı 
kazandıracağız. Bunun 
yanında mevcut beled�ye 
h�zmet b�nasını taşıyacağız. 
Feth�ye'ye yakışır b�r beled�ye 
b�nası �nşaat ett�kten sonra 
şeh�r �ç� trafiğ�n� rahatlatmış 
olacağız. Ölüden�z alternat�f 
yolu da aynı şek�lde seç�mden 
bağımsız. Şu anda son 
�mzada… Burada seç�m 
kazandıktan sonra b�r çalışma 
yapma g�b� düşüncem yok. 
Feth�ye'de �şletmec�l�k 
yaptığım �ç�n b�rçok konuya 
s�yas� olarak bakmıyorum. 
Çatalarık Mahalles�'nde �mar 
sorunu yaşayan 
vatandaşlarımız �ç�n 
bakanlığımızdan 3 görevl� 
geld� ve tesp�tler�n� yaptı. 
Tapularını alab�lmeler� �ç�n 
gerekl� çalışmaları başlattık. 
Seç�mden önce veya sonra 
d�ye b�r durum ben�m �ç�n söz 
konusu değ�l” d�ye konuştu. 
YENİ BİR SANAYİ SİTESİ, 

FETHİYE İÇİN GEREKLİ
Kökten, “Çamköy 
Mahalles�'nde bulunan esk� 
hal, yen� otogar �ç�n tahs�s 
ed�ld�. Büyükşeh�r beled�yes� 
�le b�rl�kte bu projey� 
destekl�yoruz. Yen� b�r sanay� 
s�tes�, Feth�ye �ç�n gerekl�. 
Mevcut sanay� s�tes�n�n 
taşınmasının ardından 
bölgen�n kamulaştırılacağı 
yönünde söylent�ler var. Öyle 
b�r şey yok. Herkes�n kend� 
mülkü… B�zler�n bu yönde b�r 
tasarrufu olamaz. Yen� sanay� 
projem�z� de Çırpı Mevk��'nde 
kurmayı hedefl�yoruz. Sanay� 
esnafımızın da b�r an önce b�r 
kooperat�f kurarak, onların 
�stekler� doğrultusunda bunu 
hayata geç�rmek �st�yoruz. 
Kurumsallaşmanın ardından 
yen� yer�m�z�, onlarla hep 
b�rl�kte �nşa edeceğ�z” 
açıklamalarında bulundu. 
FİKİR BİRLİĞİ İÇERİSİNDE 
PROJEYİ UYGULAYACAĞIZ
Yat çekek yer�n�n taşınması �le 
�lg�l� olarak Kökten, “Yat çekek 
yer� �le �lg�l� olarak da 
bakanlığımızın yapmış olduğu 
b�r proje var. Den�z T�caret 
Odası Feth�ye Şube 
Başkanımız �le b�rl�kte bu 
konuyu ele aldık. Nas�p olur da 
1 N�san'da göreve gel�rsek, yat 
çekek yer� �le �lg�l� çalışmamız 
başlayacak. Yer� bell� ve tahs�s� 
yapılmış durumda. F�k�r b�rl�ğ� 
�çer�s�nde bu çalışmayı 
uygulayacağız. Körfez�n 
tem�zl�ğ� aşamasında, buraya 
akan dereler�n ıslahı ve yat 
çekek yer�n�n taşınması 
bütüncül b�r projed�r. Çalışma 
arkadaşlarımızı bel�rled�k ve 
�lçe seç�m kuruluna l�steler�m�z� 
tesl�m ett�k” ded�.

Seç�m çalışmaları kapsamında 
taks�c�ler�n sorularını 
yanıtlayan ve sanay� projes�ne 
açıklık get�ren Cumhur İtt�fakı 
M�ll�yetç� Hareket Part�s� 
(MHP) Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, �st�mlak yapılacağı 
yönünde yanlış b�r algının da 
yapıldığını bel�rtt�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, taks�c� 
esnafının yen� sanay� s�tes�, 
otogarın ve yat çekek yer�n�n 
taşınması hususunda kend�ne 
yöneltt�ğ� soruları 
cevaplandırdı. Taşınma ve 
yen� proje hakkında s�v�l 
toplum kuruluşları ve sektör 
tems�lc�ler� �le �st�şarelerde 
bulunan Başkan Adayı Kökten, 
merak ed�len konulara açıklık 
get�rd�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “B�z�m 
hazırladığımız b�r sanay� 
projes� var. Fakat burada 
�st�mlak yapacağımız şekl�nde 
b�r algı var. Böyle b�r 
düşüncem�z asla olmadı, söz 
konusu b�le değ�l… Feth�ye 
Yen� Sanay� S�tes� adı altında 
Çırpı Mevk��'ndek� alanın 
tahs�s�n� gerçekleşt�rmey� 
planlıyoruz. Bu sayede büyük 
esnafları b�le o bölgeye taşısak 
b�le mevcut sanay� s�tes�ndek� 
yükü hafiflett�ğ�m�z zaman, 
çözümün arkasından 

KÖKTEN, SANAYİ PROJESİNE AÇIKLIK GETİRDİ 

geleceğ�n� düşünüyoruz. 
Kes�nl�kle kamulaştırma ve 
�nsanları mağdur etme g�b� b�r 
durum olmayacaktır. Sanay� 
s�tes� sağanak yağışlarda su 
altında kalıyor. Bunun çözümü 
çok bas�t. Yan taraftak� kanala 
b�r mazgal �le bağlantı 
yapmak. Burada büyükşeh�r 
beled�yes� veya �lçe 
beled�yes�n� b�r kenara bırakın. 
B�rkaç günü alan b�r çalışma” 
ded�. 
Açıklamasını sürdüren Başkan 
Adayı kökten, “Otogarın çevre 
yoluna alınması �le �lg�l� b�r 
proje zaten mevcut. S�v�l 
toplum kuruluşları ve sektör 
tems�lc�ler� bunu kabul ederse, 
b�z zaten hemfik�r�z. Alınması 
da gerekl�… Mevcut yat çekek 
yer�nde �şletmec�ler zor şartlar 

altında h�zmet sunuyorlar. Feth�ye olarak yat �malatında bel�rl� b�r 
sev�yeye geld�k. B�z�m bu �nsanların önünü açmamız gerek�rken 
maalesef önünü tıkar poz�syondayız. DTO Feth�ye Şube 
Başkanımız �le görüşüyorum. Eğer STK'lar bu yerde b�z�mle 
aynı fik�rde olursa, bakanlığımız �le b�rl�kte buranın taşınması 
�ç�n el�m�zden gelen� yaparız” �fadeler�n� kullandı.

23. ŞUBAT . 2024 CUMA
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COŞKUN  KARABULUT

“ ŞİİRİM BANA BENZER-COŞKUN KARABULUT"
Elimde Şair ve Yazar Coşkun Karabulut'un Şiirim Bana 
Benzer adlı şiir kitabı var.Bodrum Kitap Fuarında tanıştık 
kendisiyle.Epeyce sohbet ettik ve kitaplarımızı birbirimize 
hediye ettik.Usta ve velûd  bir yazarla tanışmaktan onur 
duydum zira Günce Yazarlar Grubunda sıkça ismi  geçiyordu. 
Paylaşımları göz doldurucu ve güzeldi.

Kitabı açıp ilk şiirini okudum.Şiirin ismi Diyabetik Şiir'di ve 
şöyleydi:”götürürse/ bu şeker götürecek beni/hey gidi yalan 
dünya/ben giderim/t/adım kalır (sayfa:5)
Şiirde kendimden bir şeyler buldum, etkiledi şiir beni desem 
yanlış olmazdı, Şiir Yunus'çaydı,Âşık Veysel'ceydi ve bir 
husus daha:Ben de diyabetim ve bu rahatsızlığın verdiği 
sıkıntılardan zaman zaman muzdaribim. Hemen yazarın şiir 
kitabının adı geldi aklıma:Şiirim Bana Benzer.Ne güzel 
tesadüf ben de;Bu şiir bana benzer,diye düşündüm.

 Yazar Hüseyin Rahmi'nin çok sevdiğim bir sözünü burada 
yine kullanacağım: ”Şair ve yazarlar memleketin içli ve 
hassas evlatlarıdır.”Aşk ve sevda gibi duygular da içli insanlar 
olduğu için şairleri bulur daha çok.Ve şiirde en önemli 
konulardan biri de aşk ve sevdadır.Şair Coşkun Karabulut'un  
da kitabındaki şiirlerinde aşkı,sevgiliyi anlattığı epey şiiri 
var.Zira yaşamak sevgiliyle güzeldir ve şair yaşama sevincini 
sevgili yanında olduğu zaman,yoğun şekilde hisseder.Şairin 
Yaşama Sevinci şiirinden: 
”İçimden sana açılan/ bir sürü pencere/hangisinden uzatsam 
başımı/bana bakıyorsun gülen yüzünle/mis kokan baharlar 
gibi/rengârenk çiçekler gibi.
İçime doluyor bakışın/saçların uçuşuyor hafiften/unutup hayal 
kurduğumu/elimi uzatıyorum birden
sanki tutacak gibi/sanki tutacak gibi          (sayfa:34)
 Sevgiliyle her şey güzeldir;içi yaşama sevinciyle dopdolu 
olan şair,sevgili gidince perişandır zira giden sadece sevgili 
değildir,şairin Ataol Behramoğlu' nun:”Bu aşk burada biter ve 
ben çekip giderim.”dizesini hatırlatan Git adlı güzel şiiri:
“Şimdi sen kalkıp gidiyorsun.Git”/ yalnız sen gitsen/umurumda 
değil/anılar da gidiyor/onur gidiyor/gurur gidiyor/güzellikler 
mutluluklar/iyi olan ne varsa/birer birer gidiyor …(sayfa:6)

Bütün insanları düşündüren hatta ürküten ölüm teması elbette 
şairleri de çok düşündürmüş ve çokça şiir yazdırmıştır 
şairlere.Şair Coşkun Karabulut da Haydi Öldük Diyelim 
şiirinde şöyle seslenmektedir:
öldük diyelim/sorun değil/herkes ölüyor
ama şu bakmalar ne olacak
yüreğin atışları güm güm/seni seviyorum demeler/sonra hep 
beklemeler/özlemler ne olacak …

haydi öldük diyelim/sorun değil/herkes ölüyor
beni incitemeyeceksin/kıramayacaksın hiç/sen ne 
olacaksın/ona yanarım/haydi öldük diyelim(sayfa:19-20)
Haydi Öldük Diyelim şiirinin son dizeleri bana 
W.Shakespeare'nin Kahır adlı güzel sonesinin son dizelerini 
hatırlattı, şiirde her şeyden vazgeçen şair son dizelerinde 
sevgilisine şöyle diyordu: 
”Vazgeçtim bu dünyadan,dünyamdan geçtim ama/seni yalnız 
komak var ya,o koyuyor adama.”

Şair Karabulut'un şiir kitabında daha nice güzel şiirler var.En 
iyisi siz kitabı okuyun,derim. Şair Kendime Nasihat şiirinde 
sadece kendisine öğütler veriyor gözükse de aslında 
hepimize sesleniyor bence:
“düşmem” deyip efelenme/bir gün gelir düşersin.
düştüğünde/tam da düştüğün yerden/yine kendi ellerinle 
kalkacaksın/ellerini korumayı/ unutma
el aman dileme sakın/ne eş dost/ne çoluk çocuk/aman ha 
(sayfa:41)

Gelelim Şair ve Yazar Karabulut'un Hakikat Peşinde adlı 
kitabına.Kitaptaki denemeleri bir solukta okudum.Güzelim 
Türkçemizle kaleme alınmış pek çok konunun ustalıkla 
anlatıldığı samimi bir üslûp var denemelerde.Yer yer söyleşi 
tadı da var.İnsanın aklına hemen Nurullah Ataç,Suut Kemal 
Yetkin ve Şevket Rado…gibi ustalar akla geliyor.Benim en 
çok ilgimi çeken denemeler şiirle ilgili olanlardı.Buradaki tespit 
ve söylemler özgün,ilgi çekici ve güzeldi benim için.Birkaç 
paragrafı paylaşayım:
Şiir yazılmaz,şaire verilir….Şiir şaire Şiiristan'dan 
gelir;özüyle,kokusuyla, tınısıyla.Şairin biçim tarzına göre 
kalıba dökülüp teslim edilir.Hepsi olmazsa da şiirin tamamını 
yazdıracak donanımda lokomotif görevi olan esaslı bir 
numune.
Şiiristan'dan mı,Şiir Ülkesi'nden mi bilmem ama şairin içine 
doğar şiir.Şair şiirin geldiğini fark eder.Kan dolaşımı 
hızlanır,nabız atışları sıklaşır.Tatlı bir meltem sarar içini.Bir 
mutluluk ki sormayın.Şair gelen misafirine elbise diker ve bu 
elbiseyle salına salına insan içine karışır şiir…(sayfa:31)
Şiir için”sözcüklerin kanatlanmış hâli”diyen Şair ve Yazar 
Coşkun Karabulut,diğer bir denemesinde şöyle der:”Yaklaşık 
otuz yıldan bu yana netleştirdiğim şiir görüşüm şu iki noktada 
toplanıyor:

1.Şiir sözcükleri uçurma uğraşıdır.
2.Şiir,enerji üretim ve dağıtım uğraşıdır.

Her şâire mutlaka değişiktir ve buna saygı duyarım.Ben de bu 
pencereden bakıyorum olaya…(sayfa:92)
HÜSEYİN AVCI
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HÜSEYİN AVCI ' DAN BİR DEĞERLENDİRME -  YAZAR, MİLAS

Cumhur�yet Halk Part�s� 
(CHP), bugün Ankara Spor 
Salonu'nda aday tanıtım 
toplantısı düzenled�. Beled�ye 
başkan adaylarının tanıtıldığı 
toplantıya CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel de katıldı. Özgür 
Özel, Muğla'nın 13 �lçe adayını 
ve Büyükşeh�r adayını 
Türk�ye'ye tanıttı. 
Aday tanıtım toplantısında 
açıklamalarda bulunan Özgür 
Özel, aday bel�rleme sürec�ne 
�l�şk�n değerlend�rmelerde 
bulundu.
Özel yaptığı konuşmada; 
"Aday bel�rleme süreçler� bazı 
part�lerde kapalı kapılar 
ardında oluyor. L�steler basına 
geç�ld�ğ�nde ya da aday 
tanıtımı yapılırken görülüyor. 
Oysa CHP'de hep böyled�r 
ama bu dönem objekt�f 
kr�terler� ve çok öneml� 
yöntemler� ben�msed�k ve 
sürdürdük. Adaylarımızı 
bel�rlerken seçmen�m�z� 
d�nled�k, örgütümüzü, aday 
adaylarımızı d�nled�k. Sokağın 
ses�ne kulak verd�k. Kanaat 
önderler� �le görüştük. Part� 
Mecl�s� üyeler�m�z� ve 
m�lletvek�ller�m�z� 
görevlend�rd�k. Onların detaylı 
raporlarını aldık. 3 b�n 
araştırma yaptırdık."
"Sonuçta 339 b�n tek�l anket 
sonucu �le adaylarımızın 
bel�rlenmes� �ç�n çok öneml� 
ver�ler elde ett�k" d�yen Özel, 
şöyle devam ett�: "Mevcut 
beled�ye başkanlarımız 
hakkında memnun�yet 
anketler�, memnun�yet 
anketler�n�n olumlu olması 
durumunda adaylığa devam 
sürec�n� gerçekleşt�rd�k. 
Ardından aday değ�ş�kl�ğ� olan 
yerlerde 1-2-3 ve hatta bazı 
özel durumlarda 5 ankete 
kadar sahadan ver� toplamayı, 
seçmen�n beklent� ve 
talepler�n� okumayı terc�h ett�k. 
Sonunda burada karşımızda 
adaylarımız var." İfadeler�n� 
kullandı.

ALİM KARACA; ''HALKIMIZA SÖZ! YENİ BİR REKOR KIRACAĞIZ'’

Karaca “Bölgem�zde 3 M�lyar 
657 m�lyonluk b�r yatırım 
yaptık”
Aday tanıtım toplantısında 
canlı yayında konuşan CHP 
Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca; “Feth�ye'de 41 
mahallem�zde yen� b�r rekora 
�mza atacağız” �fadeler�n� 
kullandı.
Görevde olduğu 5 yıl �çer�s�nde 
her altı ayda b�r memnun�yet 
anket� yaptırdığını bel�rten Al�m 
Karaca sözler�n� şöyle 
sürdürdü; 
“Bu süreçte b�r �lk� ortaya 
koyduk genel merkez mevcut 
olan beled�ye başkanları �le 
�lg�l� memnun�yet�n bel�rlemes� 
noktasında anketler ve o 

araştırmalar mülakatlar yapıldı. 
Muğla'da da b�z�mle �lg�l� 
Feth�ye �le �lg�l� çok c�dd� 
anketler yapıldı. Genel 
Merkez�m�z Feth�ye'de üç defa 
anket yaptı. Aynı zamanda da 
Büyükşeh�rde anketler yaptı. 
B�z de beled�ye başkanı olarak 
beş yıldır görev yapıyoruz ve 
her altı ay da b�r Feth�ye'de 
kend�m�z� ölçüyoruz halkımızla 
b�rl�kte o bölgedek� 
rahatsızlıkları ned�r veya b�z�m 
yaptığımız h�zmetlerden 
memnun mu memnun�yet 
oranlarımızı ölçmek adına her 
altı ayda b�r b�l�msel anket 
yapıyoruz.  Bugüne kadar 
Feth�ye'm�zde halkımız 
memnun k� %50'n�n üzer�nde 

bütün memnun�yet 
anketler�nde üst sev�yede 
çıkıyoruz b�zler beş yıl 
boyunca sosyal 
beled�yec�l�l�ğ�n gereğ� neyse 
onu yapmaya özen gösterd�k. 
B�r dönemde Cumhur�yet 
tar�h�nde Feth�ye'de 
yapılab�lecek en büyük 
yatırımları yaptık. Büyükşeh�r 
�le uyumlu �k� beled�ye; 
Cumhur�yet Halk part�l� b�r 
Büyükşeh�r Beled�yes� ve 
Cumhur�yet Halk part�l� b�r İlçe 
Beled�yes� �le b�rl�kte 
bölgem�zde 3 M�lyar 657 
m�lyonluk b�r yatırım yaptık ve 
bu da b�r dönemde b�r �lçede 
yapılab�lecek Cumhur�yet 
tar�h�n�n en büyük 
yatırımlarıydı.
Genel başkanımızın söyled�ğ� 
g�b� part�ler�n değ�l Türk�ye'n�n 
�tt�fakını kurab�lmen�n çok 
öneml� olduğuna �nanıyorum. 
2019'da Feth�ye'de �tt�faksız 
part�m�z�n oyunu arttırmıştım 
ş�md� de y�ne halkımıza söz 
ver�yoruz, yen� b�r rekora �mza 
atmak �ç�n kadın kollarımızla,  
gençl�k kollarımızla, part�m�z�n 
her kademes�nde görev alan 
arkadaşlarımızla b�rl�kte 
Feth�ye'de 41 mahallem�zde 
yen� b�r rekora �mza atacağız”

31 Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mler� önces�nde; 
Cumhur�yet Halk Part�s� 
Feth�ye Beled�ye Mecl�s Üyes� 
adayları l�stes� açıklandı. 
Cumhur�yet Halk Part�s� 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı olarak mevcut beled�ye 
başkanı Al�m Karaca'yı 
açıklamıştı. Adaylık sürec�n�n 
tamamlanmasının ardından, 
bu kez de beled�ye mecl�s 
üyeler� merak ed�l�yordu. 
Beled�ye başkan adaylarının 
ve beled�ye mecl�s üyeler�n�n 
l�stes�n�n �lçe seç�m kurullarına 
ver�lmes�n�n son gününde CHP 

FETHİYE'DE CHP'NİN MECLİS 
ÜYESİ LİSTESİ AÇIKLANDI

Feth�ye Beled�ye Mecl�s 
Üyeler� L�stes� basın ve 
kamuoyu �le paylaşıldı.
Açıklanan l�steye göre 
Cumhur�yet Halk Part�s� 
Feth�ye Beled�ye Mecl�s Üyes� 
Adayları sırası �le Sabr� Oğuz 
Bolell�, Al� Özgür Kullukçu, 
Melek Gözde Gürsoy, Vel� 
Uysal, Tuğçe Doğu, Hal�l 
Duman, Nurett�n Met�n Sev�nç, 
Taner Boz, Fat�h Ugan, D�laver 
Acar, Muharrem Akalın, Şevk� 
Arıcan, Doğuş Çel�k, Ruhtan 
Başkaya, Gülümser Oymak, 
Derya Yılmaz, Emrah Ar�f 
Tekel�oğlu, Necat� Bölükbaşı, 
Oğuzhan Çoban, Değer 
Erdeml�, Cüneyt Ağartan, 
Güler Özcan, Esra Ergün 
Aybek, Yıldız Gökmen, 
Mustafa Kırçıl, San�ye Gönen, 
Özgür Gökçe, Pınar Ek�z 
şekl�nde oluştu.
CHP Feth�ye kontenjan mecl�s 
üyes� adaylarının �se sırasıyla 
Bülent Uysal, Ünal 
Kara�saoğlu ve Mehmet 
Uzunoğlu olduğu b�ld�r�ld�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca, Feth�ye M�marlar 
Odası Başkanı Mutlu Sergen 
Önver ve yönet�m�n� z�yarette 
bulundu.
Karaca'nın gerçekleşt�rd�ğ� 
z�yarete mecl�s üyeler� de eşl�k 
ett�. Sam�m� ortamda geçen 
z�yarette Karaca, görev süres� 
boyunca s�v�l toplum 
kuruluşlarıyla �şb�rl�ğ� �çer�s�nde 

KARACA, MİMARLAR ODASI'NI ZİYARET ETTİ
çalıştığını �fade ederek, “Tüm 
kurum, kuruluş ve s�v�l toplum 
kuruluşlarıyla �şb�rl�ğ� �çer�s�nde 
çalışmalarımız devam edecek. 
Ben M�marlar Odası başkan ve 
yönet�m�ne nezaketler� �ç�n 
teşekkür ed�yorum” 
ded�.Başkan Önver �se, 
z�yarette duyduğu 
memnun�yet� d�le get�rerek, 
seç�mlerde başarılar d�led�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m Karaca'ya teşekkür ve destek 
z�yaretler� sürüyor. Motors�klet sevdalıları grubu, Cam� Mahalles� 
muhtarı Gürol Kavak ve mahalle sak�nler�, Foça Mahalles� Alev� 
Kültür Derneğ�, P�r Sultan Abdal Kültür Derneğ� başkan ve 
yönet�c�ler� Karaca'ya z�yarette bulundular.  Teşekkür ve destek 
z�yaretler� kapsamında Karaca gün boyu z�yaretç�ler�n� kabul ett�. 
Karaca, makamına gerçekleşt�r�len z�yaretten duyduğu 
memnun�yet� d�le get�rerek, “Sağ olsunlar, Feth�ye'm�z�n çeş�tl� 
mahalleler�nden z�yaretler gerçekleş�yor. Yaptığımız çalışmalar 
�ç�n teşekkür z�yaretler� ya da destek z�yaretler� gel�yor. Aynı 
zamanda STK tems�lc�ler�yle de görüşüyoruz. Kend�ler�ne 
destekler� �ç�n teşekkür eder�m” ded�.

KARACA'YA TEŞEKKÜR VE 

Cumhur�yet Halk Part�s� 
(CHP),  Ankara Spor 
Salonu'nda aday tanıtım 
toplantısı düzenled�. Beled�ye 
başkan adaylarının tanıtıldığı 
toplantıya CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel de katıldı. Özgür 
Özel, Muğla'nın 13 �lçe adayını 
ve Büyükşeh�r adayını 
Türk�ye'ye tanıttı. 
Aday tanıtım toplantısı 
sonrasında 
değerlend�rmelerde bulunan 
CHP Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Özgür Can 
Büyükçoban, “Değ�ş�m 
Başlıyor, Seyd�kemer 
Kazanıyor” ded�.
Ankara'da gerçekleşt�rd�ğ� 

DESTEK ZİYARETLERİ SÜRÜYOR

ADAY BÜYÜKÇOBAN; ''SEYDİKEMER
 İÇİN DESTEK SÖZÜ ALDIK'’

görüşmelerde Seyd�kemer �ç�n 
destek sözü aldığını 
vurgulayan Özgür Can 
Büyükçoban şu �fadeler� 
kullandı;
“Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkanımız Ahmet Aras 
öncülüğünde, yerel 
yönet�mlerden sorumlu Genel 
Başkan Yardımcımız Sey�t 
Torun, Grup Başkanvek�l�m�z 
Al� Mah�r Başarır, Adana 
Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkanımız Zeydan Karalar ve 
vek�l�m�z Mahmut Tanal �le 
Seyd�kemer seç�mler� üzer�ne 
görüşmelerde bulunup destek 
sözler�n� aldık” feth�yetv.com
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Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda Cumhur�yet Halk 
Part�s� (CHP) Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca, 
Feth�ye'de görev yapan basın 
mensupları �le kahvaltılı 
toplantıda b�r araya geld�. 5 
yıllık süreçte ülkem�zde 
pandem� ve deprem felaket� 
yaşandığını bel�rten Karaca, 
“Mazeret üretmeden h�zmet 
ett�k” ded�. 
Boğaz�ç� Restoran'da 
gerçekleşen programa CHP 
Feth�ye İlçe Başkanı Mustafa 
Koyuncu ve basın mensupları 
katıldı. 5 yıllık süreçte yaptığı 
çalışmaları ve projeler�n� 
anlatan Feth�ye Beled�ye 
Başkanı aynı zamanda 
Cumhur�yet Halk Part�s� (CHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca, Feth�ye'n�n 
temel sorunlarını çözmeye 
devam edecekler�n� söyled�. 
5 YIL BOYUNCA BELEDİYE 
OLARAK MAZERET 
ÜRETMEDEN HİZMET ETTİK
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda Cumhur�yet Halk 
Part�s� (CHP) Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca 
yaptığı açıklamada, “5 yıllık 
süreç �çer�s�nde b�z�m burada 
yapmış olduğumuz h�zmetler� 
halka �letme noktasında ver�ml� 
b�r şek�lde ve tarafsız olarak 
burada görev�n�z� yaptığınız 
�ç�n s�zlere çok teşekkür 
ed�yorum.  B�l�yorsunuz 5 yılı 
ger�de bıraktık. Maalesef çok 
hüzünlü… Acılı günler�m�z 
oldu. Ülken�n ve dünyanın 
yaşadığı en büyük 
felaketler�nden b�r�n� yaşadık. 
11 �l�m�zde deprem felaket�nde 
b�nlerce vatandaşımızı 
kaybett�k. 2 yıl boyunca 
pandem� dönem�n� yaşadık, 
ekonom� kr�zler �le mücadele 
ett�k ama şeh�r olarak d�md�k 
ayaktayız. 5 yıl boyunca 
beled�ye olarak mazeret 
üretmeden h�zmet ett�k” 
�fadeler�n� kullandı. 
BÖLGEMİZDE REKORLARA 
İMZA ATTIK
Açıklamasını sürdüren Karaca, 
“Elbette yapamadığımız b�rçok 
projeler�m�z var. Bunların da 
sebepler� bell�d�r. Beled�yen�n 
en büyük gel�r� emlak ve k�ra 
gel�r�m�zd�. Bunlar da c�dd� b�r 
şek�lde düşüş olmuştu ama 
ona rağmen b�z 5 yıl boyunca 
süreç �çer�s�nde �lg�l� kurumlar 
�le yapmış olduğumuz �ş 
b�rl�kler� net�ces�nde 
bölgem�zde rekorlara �mza 
atmıştık. Cumhur�yet 
dönem�nde yapılacak en 
büyük yatırımlarını b�z buraya 

KARACA, “MAZERET ÜRETMEDEN HİZMET ETTİK”

yapmıştık. Feth�ye 
Beled�yes�'n�n enerj� firması �le 
b�rl�kte 4 m�lyar 600 m�lyonun 
üzer�nde yatırımı b�z buraya 
uyumlu b�r şek�lde çalıştığımız 
�ç�n get�reb�lm�şt�k ve 
bölgem�zde bu yatırımları 
tamamladık. Yapamadığımız 
b�rçok projeler�m�z vardı. Daha 
öncek� 2019 seç�m 
beyannamem�z de 
b�l�yorsunuz, bölgem�zde n�kah 
ve düğün salonu yapmak 
�sted�ğ�m�z�, gençl�k merkez� 
yapmak �sted�ğ�m�z�, fuar ve 
kongre merkez� yapmak 
�sted�ğ�m�z� bel�rm�şt�k. 
Kooperat�flere destek olup 
onlar �le �şb�rl�ğ� yapmak 
�sted�ğ�m�z� bel�rtm�şt�k. 
Bunların yüzde 70-yüzde 80'n� 
tamamladık” şekl�nde konuştu.

 
HİZMETLERİMİZİN DEVAMI 
GELECEK 
Karaca sözler�ne şöyle devam 
ett�; 
“Kalan projeler�m�z� hayata 
geç�remed�k. Bazı nedenler �le 
geç�remed�k. İhaleye çıktık, 
�haleye g�ren olmadı. 
Üzümlü'de s�zler de 
b�l�yorsunuz büyükşeh�r 
beled�yem�z �le b�rl�kte ve 
kooperat�fler�m�z �le b�rl�kte b�r 
�şb�rl�ğ� �le orada Üzüm 
mamuller� fabr�kası yapacaktık. 
Orada 2 defa �haleye 
çıkmamıza rağmen g�rd�ler�n 
her gün artmasından dolayı 
g�ren olmamıştı. İç ün�tes�n� 
şuanda Büyükşeh�r aldı. Şuan 
�t�bar�yle Karaçulha'da hal 
dükkanların b�r tanes�nde 
sonuçlandı. Bundan 4-5 yıl 
önce dağıtmış olduğumuz 
asma fideler� şu anda hasada 
geld�. Bu yıl Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes� üret�me başlayacak. 
Bölgem�z�n çeş�tl� noktalarında 
halk evler� açtık. Ş�md� Ç�ftl�k 
ve Üzümlü' de tamamladık 
onları da 15 gün �çer�s�nde 
hayata geç�receğ�z. Buradak� 
�nsanlar dayanışma �çer�s�nde 

ve �nsanların sosyalleşmes�n� 
�st�yoruz. Emekl� 
vatandaşlarımızın burada 10 
b�n TL maaş �le geç�nme şansı 
yok. Dışarıdan gelen 
ekonom�s� �y� olanlar 
Feth�ye'de en �y� şartlar �le 
yararlanıyorlar. Den�ze sıfır 
olan yerlerde 1 TL'ye çay 
vermeye devam ed�yoruz. 
Onlar da sevd�kler� �le b�rl�kte 
gel�p sosyalleşs�nler. Bunların 
devamı gelecek. Hayırseverler 
�le b�rl�kte projeler yapmıştık. 
Özell�kle öğrenc�ler�m�ze 
yönel�k önümüzdek� günlerde 
yen� b�r projeler�m�z var. 
Onlara kütüphaneler 
yapacağız. Beled�ye olarak 
çalışmalarımız devam edecek. 
B�raz önce ded�ğ�m g�b� 
İnşallah b�r daha böyle b�r 

felaket yaşamayız. Feth�ye 
Beled�ye's� finans olarak güçlü 
b�r beled�yed�r. 
KARNEMİZİ HALKIMIZIN 
ÖNÜNE KOYACAĞIZ 
Önümüzdek� b�r seç�m 
dönem�ne g�rd�k. Feth�ye yen� 
başkanını seçecek. B�z�mle ya 
devam edecek ya da tamam 
d�yecek. B�z karnem�z� onların 
önüne koyacağız. Onlar da 
notlarımızı verecekler. 
Yapab�ld�ğ�m�z kadar 
yaptıklarımızı anlatıyoruz, 
neden yapamadığımızı 
anlatıyoruz ve önümüzde de 
yapmak �sted�ğ�m�z projeler var 
ama asla s�yaset yapmıyoruz. 
H�çb�r adayımızı �nc�tm�yoruz, 
adaylarımıza başarılar 
d�l�yoruz. Ben Feth�ye Beled�ye 
Başkanı olarak bugüne kadar 

nasıl geld�ysem bugün herkes� 
ayrıştırmadan Feth�ye'de 
yaşayan bütün �nsanları 
kucaklayarak ortak 
değerler�m�z �le buluşan 
herkes �le b�rl�kte Feth�ye'y� 
paylaşmak �st�yoruz. Feth�ye'y� 
b�rl�kte yürütmek �st�yoruz. 
Çalışmalarımız şuan �t�bar�yle 
çok �y� g�d�yor. Anketler 
yaptırıyoruz, b�l�msel anketler 
yaptırıyoruz. Halkımızı 
yanıltmadan bunları 
açıklayacağız, basın 
mensupları, s�zler �le b�rl�kte 
halkımıza duyuracağız. H�çb�r 
�nsanı kandırmayacağız, 
man�püle etmeyeceğ�z. Ben 
Cumhur�yet Halk Part�s� adayı 
olarak anket de kaç oy 
alacağımı göreceğ�m ve s�zler 
�le b�rl�kte paylaşacağız. 
MECLİSİMİZ İLE İLGİLİ 
OLUMLU TEPKİLER ALDIK 
Mecl�s �le �lg�l� çok c�dd� olumlu 
tepk�ler aldık. B�z�m 
arkadaşlarımız zaten davasına 
�nanan arkadaşlar. Heps�yle 
toplantı yaptık. 300-400 k�ş�l�k 
b�r grup �le heps� kenetlenm�ş 
durumda. B�zde kırgınlık 
olmaz. B�z onlar �le b�rl�kte 
h�zmet yapmak �ç�n 5 yıl 
boyunca çok h�zmet verd�k. 
Önümüzde k� süreç de 
halkımızın takd�r� olduğu 
takd�rde çok daha güzel 
h�zmetler, rekor h�zmetler �le 
b�rl�kte büyükşeh�r beled�yem�z 
�le b�rl�kte Feth�ye'n�n temel 
sorunlarını çözmeye devam 
edeceğ�z. H�çb�r beled�ye 
başkanının cesaret 
edemeyeceğ� altyapılara 

g�rd�k. Burada Feth�ye'n�n 20-
25 yılını kurtarmış durumdayız. 
Artık kırsala doğru Çamköy, 
Karaçulha, Esenköy, Ç�ftl�k, 
Kargı, Yanıklar bölges�nde 
altyapılarına g�receğ�z. 
Büyükşeh�r beled�ye 
başkanımız �le b�rl�kte 
başkanımız olacak Sayın 
Ahmet Aras �le b�rl�kte bunun 
çalışmalarını yapıyoruz. 
Yapılan bütün anketler de 
s�zler de görüyorsunuz o da 
kazanacak. Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye's�n�n Cumhur�yet Halk 
Part�'s�n�n kazanacağı 
gözüküyor. 
B�zde başkanımızın 
kazanması adına da bütün 
g�tt�ğ�m�z bölgeler de onun 
adına oy �st�yoruz ve 
kazandıracağız. Burada da b�z 
kazanacağız, göreceks�n�z 
halkımızın takd�r� �le çünkü 5 
yıllık yaptığımız h�zmet 
�çer�s�nde buradak� sağduyulu 
�nsanlar görüyor. S�yaset 
yapmak �steyen �nsanlar 
görmek �stem�yor tab� k� de. 
B�z burada �ht�yaç sah�b� 
�nsanlara dokunmaya devam 
ed�yoruz ve bunları h�çb�r 
zaman sosyal medya da 
paylaşmıyoruz ve 
paylaşmayacağız. Çünkü 
�nsanları deş�fre etmek 
�stem�yoruz ama kr�terler�m�z 
var asla �nsanların s�yas� 
görüşler�ne bakmıyoruz. 
İht�yaç sah�b� �se mutlaka o 
�nsanlara yardım el� 
uzatıyoruz. Bunu oy amaçlı da 
yapmıyoruz.”

Feth�ye'de 510. Sokak 
üzer�nde yer alan çeş�tl� 
lezzetler�n b�r arada sunulduğu 
'Feth�ye Sokak Lezzetler�' 
açılışına Feth�ye Beled�ye 
Başkanı ve CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca'da katılım sağladı. 
Karaca, açılışta denk geld�ğ� 
Feth�yespor futbolcularından 
Sezer Özmen �le Şahan 
Akyüz'e sezonun ger� kalan 
maçlarında başarılar d�led�.

KARACA, FETHİYESPOR'LU 
FUTBOLCULARA BAŞARILAR DİLEDİ

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
CHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca, Muğla'nın 
Feth�ye �lçes� 510. Sokak 
üzer�nde yer alan çeş�tl� 
lezzetler�n b�r arada sunulduğu 
'Feth�ye Sokak Lezzetler�' 
açılışına katılım sağlayarak 
tüm esnaflara bol kazançlar 
d�led�. Karaca, açılış sırasında 
Feth�yespor'da forma g�yen 
defans oyuncuları Sezer 

Özmen �le Şahan Akyüz �le 
karşılaştı. Feth�ye Beled�ye 
Başkanı ve CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, kend�ler�ne sezonun 
ger� kalan maçlarında başarılar 
d�leyerek Den�zl�spor 
karşısında aldıkları 3 puandan 
dolayı kend�ler�n� tebr�k ett�. 
Futbolcular Sezer Özmen �le 
Şahan Akyüz'de Başkan 
Karaca'ya teşekkür ett�.
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AHMET BESEREK

GÜNDEM

“Beled�yey� B�r Part�n�n Arka Bahçes� Hal�ne Get�rd�ler” İYİ Part� Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Behçet Saatcı, seç�m� kazandığı takd�rde �lk �ş�n�n beled�yey� toparlamak olduğunu �fade ett�. 

ADAY SAATCI, “İLK İCRAATIM BELEDİYEYİ TOPARLAMAK”

“İmar Affının Gelmes� Şart Oldu”
İy� Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, “Göreve 
gel�nce kaçak yapıları yıkacak” 
�dd�aları üzer�ne açıklamalarda 
bulundu. Saatcı daha önce 
yapılmış h�çb�r yapının 
yıkılmayacağını bel�rt�rken, İmar 
Affının çıkartılması gerekt�ğ�n� 
bel�rtt�. 
Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Behçet Saatcı, Feth�ye'n�n temel 
sorunları hakkında basın 
mensuplarına değerlend�rmelerde 
bulundu. Aday Saatcı, �lçen�n en 
temel çözülmes� gereken 
problemler�n�n başında Körfez�n 
tem�zlenmes� ve Feth�ye 
L�manının yapılmasının geld�ğ�n� 
anlattı. Bunu sırasıyla Yat Çekek 
Yer� ve Sanay�'n�n taşınmasının 
tak�p ett�ğ�n� bel�rten Saatcı, yen� 
b�r �mar çalışmasının yapılmasının 
da bu tak�p eden gerekl�l�klerden 
olduğunu kaydett�. “Göreve 
gel�nce kaçak yapıları yıkacak” 
�dd�aları üzer�nde açıklamalarda 
bulunan Saatcı, göreve geld�kler� 
zaman h�çb�r yapının 
yıkılmayacağını açıkladı. 
“İmar Affının Gelmes� Şart Oldu”
İy� Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, “Kaçak 
�nşaatlarla �lg�l� açık yürekl�kle 

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 

Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, �lçede 
taşımacılık sektörünün b�tme 
noktasına geld�ğ�n� bel�rt�rken, 
şoför esnafların en fazla 
ş�kayet�n�n trafik ve kend�ler�ne 
muhatap bulamamak olduğunu 
açıkladı.
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
31 Mart Yerel Seç�mler� 
kapsamında çalışmalarını 
sürdürüyor. Daha önce �lçedek� 
taks�c� esnafı, gazetec� ve 
muhtarlarla b�r araya gelen 
Saatcı, bu sefer de toplu 
taşıma kooperat�fler�n� z�yaret 
ett�. 
Burada taşıma sektörü 
tems�lc�ler� �le b�r araya gelen 
Saatcı, sektör �ç�nde yaşanan 
sıkıntıları b�r�nc� ağızdan 
d�nled�. Taşımacılık sektörü 
olarak trafik ve hatalı parklar 
konusunda yaşadıkları 
sıkıntıları anlatan kooperat�f 
yetk�l�ler�, alternat�f yollar 
açılması talepler�n� Saatcı'ya 
�lett�ler. 
Taşıma sektörü tems�lc�ler�n�n 
talepler�n� tek tek not alan 
Saatcı, sektör tems�lc�ler�n�n 
kend�ler�ne muhatap 
bulamadığını söylemes� 
üzer�ne şaşkınlığını 
g�zleyemed�. Gerçekleşt�r�len 
z�yaretler sırasında 
duyduklarına çok üzüldüğünü 
�fade eden Behçet Saatcı, 
“Taşımacılık sektörünü 
d�nled�ğ�m�z zaman kes�nl�kle 
bu arkadaşlarımızla �lg�l� çok 
c�dd�yasal tedb�rler alınmak 
zorunda olunduğunu 
görüyoruz. Şoför esnafı 
arkadaşlarevler�ne ekmek 
götürmekte çok zorlanıyor. B�r 
yen� araba olmuş 3 m�lyon. 
Bunun kaskosu var, s�gortası 
var, şoför maaşı var, normal 
şartlarda genel g�derler� var. 
Ş�md� sen bu arkadaşlara 

31 Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mler� önces�nde; İy� 
Part� Feth�ye Beled�ye Mecl�s 
Üyes� adayları l�stes� açıklandı. 
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı olarak Behçet 
Saatcı açıklanmıştı. Adaylık 
sürec�n�n tamamlanmasının 
ardından, bu kez de beled�ye 
mecl�s üyeler� merak 
ed�l�yordu. Beled�ye başkan 
adaylarının ve beled�ye mecl�s 

FETHİYE'DE İYİ PARTİ'NİN 
MECLİS ÜYESİ LİSTESİ AÇIKLANDI

üyeler�n�n l�stes�n�n �lçe seç�m 
kurullarına ver�lmes�n�n son 
gününde İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye mecl�s üyeler� l�stes� 
basın ve kamuoyu �le 
paylaşıldı.
Açıklanan l�steye göre İy� Part� 
Feth�ye Beled�ye Mecl�s Üyes� 
Adayları sırası �le Mete Atay, 
Kad�r Sarıhan, Şenay 
Karadem�r, Koray Hayvacı, 
Okan Arıkan, H�lal Polat, Palet 
Dem�rel, Süleyman Güldür, 
İlker Can, Ömer Uysal, V�l�z 
Köse, Mehmet Kaşıkçı, H�lm� 
Alagöz, Sal�h Arsal, Mehmet 
Başıhoş, Al� Ç�ftç�, Sadık 
Özdem�r, Hasan Yöntem, 
Ramazan Arslan, F�l�z Arsal, 
Ceng�z Ünal, Can Yılmaz, 
Ayşe Gül D�rgen, Ceng�z 
Balaban, Savaş Pusel�, Yunus 
Tomaş, Hal�l Ergenay, Mehmet 
Konak şekl�nde oluştu.

Saatcı, “Maalesef b�zden 
sonra beled�yey� b�r part�n�n 
arka bahçes� hal�ne get�rd�ler” 
ded�. 
İYİ Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
seç�m çalışmalarına hız 
kesmeden devam ed�yor. Son 
olarak Feth�ye'de görev yapan 
yerel ve ulusal basın 
tems�lc�ler� �le b�r araya gelen 
Saatcı, basın mensuplarının 
sorularını da cevaplandırdı. 
“Göreve geld�ğ�n�z takd�rde �l 
�craatınız ne olacak?” 
sorusuna net şek�lde cevap 
veren Saatcı, “Part�n�n 
beled�yes� olmaz. Maalesef 
b�zden sonra beled�ye b�r 
part�n�n arka bahçes� hal�ne 
get�r�ld�. “Beled�yeye sadece 
CHP'l�ler� alırız” nasıl b�r 
�faded�r. Hang� kadroda boşluk 
varsa o �ş� yapab�lecek k�ş�ler 
�şe alınır. Bu olayları aşıp 
tekrar Feth�ye'y� b�r a�le şekl�ne 
get�receğ�z” şekl�nde konuştu.

ADAY SAATCI, “EV YIKANLA
 KÖPEK ÖLDÜREN BAŞKANDAN BAŞKAN OLMAZ”

�fade edey�m. Plan yok arkadaş. 
D�yorsun k� bana ben çocuğumu 
evlend�receğ�m ev yapmak 
�st�yorum. Yapamazsın den�l�yor. 
Neden? Çünkü plan yok. S�z yok 
yok dersen�z vatandaş kaçağa 
tevessül eder. Vatandaşa nefes 
alacağı b�r yer açacağız k� kaçağa 
yönlenmes�n. B�r ç�ftç� ürünü 
üret�rken verd�ğ� mal�yet�n 
karşılığını alamıyorsa, 2 dönüm 
seradan aldığın parayı b�r tane 
v�lladan alıyorsa demek k� ortada 
b�r sıkıntı var. Konuşacak b�şey 
yok. Vatandaşın ney�ne kızacağız. 
İmar affının gelmes� şart oldu 
artık. İmar affı c�nayett�r d�yen 
�nsanlardan b�r tanes�y�m ama 
2018 yılındak� pandem�den sonra 
gel�nen noktaya bakılınca �mar affı 
şart. Bunun dışında b�r kurtuluş da 
yok. B�r de tutturmuşlar Behçet 
Saatcı gel�rse, 
Karaçulha'yıÇamköy'ü 
yıkacakmışız d�ye kara 
propoganda yapıyorlar. Öyle şey 
olur mu ya. Rahmetl� 
MüzafferDontlu'dan b�ze vas�yet 
kalan b�r söz var. Ev yıkan �le 
köpek öldüren beled�ye 
başkanından başkan olmaz. Ney� 
yıkacağım ya. Benden önce 
yapılan �şlerle ben�m ne �ş�m olur.” 
ded�.

SAATCI; ''ULAŞIM SEKTÖRÜ PATLAMA NOKTASINDA'' 
mazotun fiyatı 17-18 l�rayken 
verd�ğ�n fiyatı mazotun 40 
küsur olduğu zamanda aynı 
şartlarda,aynı rakamlarda 
taşımacılık yap d�yemezs�n. 
Arkadaşlarım dertler�n� 
anlatacak ve anlattıkları 
dertler�ne çözüm bulacak b�r 
yetk�l� merc� bulma konusunda 
da sıkıntılar yaşıyor.  Ş�md� 
han� b�r dokunb�n ah �ş�t derler 
yanoktaya gelm�ş 
arkadaşlarımız.İş�n özet�n� 
söyleyecek olursam, ulaşım 
sektörü patlama noktasında. 
Trafikle, ekonom� ve bürokras� 
�le baş edem�yorlar.” ded�.
Taşıma esnafının kazançlarını 
daha da çoğaltacaktedb�rler�n 
alınmasıgerekt�ğ�ne de 
sözler�ne ekleyen Saatcı, 
sözler�n� şöyle sürdürdü: “B�r 
yetk�l� şoför arkadaşıma şunu 
d�yemez. İş�ne gel�yorsa bu 
rakamlarla çalışırsın,�ş�ne 
gelm�yorsa kontağı kapat 
anahtarı b�ze ver, b�z�m zaten 
depomuzda b�r sürü aracımız 
var, b�z sürer�z d�yemez. 
Burada hem taşınan 
�nsanımızın ekonom�k 
durumunuhem de taşıyan 
esnafımızın ekonom�k 
durumunukey�fl� b�r noktada 
buluşturmamız gerek�yor. 
Zaten yönet�c�l�k farkı 
buradaortaya çıkıyor. Bu 
anlamda bugün 
arkadaşlarımızla yapmış 
olduğumuz 
görüşmedeb�ld�ğ�m�zama bu 
kadar der�n b�lmed�ğ�m�z b�r 
kr�z� gördük. B�z de saygıdeğer 
Feth�yel�ler kend�ler�ne 
h�zmetkarlık görev�n� b�ze tevd� 
ederlerse,bu kardeşler�m�z�n 
dertler� b�z�mderd�m�z olarak 
kabul ed�p çalışacağız. 
Yett�ğ�m�z sınırlar 
�çer�s�ndeçözmeye 
çalışıpyetemed�ğ�m�z alanları 
da şehr� em�n olarak yetk�l� 

arkadaşlara götürüpçözülmes� 
konusunda her türlü çabayı 
sarf edeceğ�z.”
BÜYÜKŞEHİR YASASI BİRAN 
EVVEL REVİZE EDİLMELİ
Daha önce pek çok kez d�le 
get�rd�ğ� Büyük Şeh�r Yasası �le 
�lg�l� görüşler�n� tekrarlayan 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, yasanın 
b�ran evvel rev�ze ed�lmes� 
taleb�n� y�neled�. Başta 
hükümet yetk�l�ler� olmak üzere 
yönet�c�ler�n bu yasayı gözden 
geç�rmes�n� �steyen Saatcı, 
mevcut yasanın devlet �ç�nde 
devletç�kler oluşturduğunu 
aktardı. “Buradan ben bu 

konuya duyarlı olan herkese 
seslenmek �st�yorum. Başta 
hükümet yetk�l�ler�m�z olmak 
üzere büyükşeh�r yasasını 
lütfen tekrar gözden geç�r�n. 
Devlet �ş�nde devletler 
oluşturdu büyükşeh�r yasası. 
B�reb�r halkla muhatap olan 
devlet memuru z�hn�yet� g�tt� 
yer�ne ayda yılda b�rhalkı 
gören yönet�m anlayışını 
get�rd�.” D�yen Saatcı, 
üzer�nden 10 yıl geçm�ş 
olmasına rağmen halka 
duyarsız kalınarak 
problemler�n büyüdüğünü 
kaydett�.

SAATCI, MECLİS ÜYESİ ADAYLARIYLA YEMEKTE BULUŞTU

Yüksek Seç�m Kurulu'na (YSK) 
sundukları mecl�s üyes� l�stes� 

�le Türk�ye'ye örnek olacak b�r 
ebru oluşturduklarını açıkladı. 
Saatcı,  Mecl�s l�stes�nde farklı 
ekonom�k, sosyal ve s�yas� 
anlamda farklı renklere yer 
verd�kler�n� kaydett�.
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, YSK'ya 
�s�mler� ver�len mecl�s üyes� 
adayları �le akşam yemeğ�nde 
b�r araya geld�. Den�z Atı 
Restoranda gerçekleşt�r�len 
yemek programına mecl�s 
üyes� adayları eşler� �le b�rl�kte 
katıldı. M�safirler�n� kapıda 
karşılayan ve tek tek onlarla 
tokalaşan Saatcı'ya daha önce 
görev yaptığı mesa� 
arkadaşları ve part�l�ler eşl�k 
ett�. Türk'ün töres�nde hayırlı 
�şlere yemekle başlama adet� 
olduğunu hatırlatan Saatcı, 
kend�ler�n�n de bu törey� 
sürdürmek �sted�kler�n� 
bel�rterek katılımcılara 

teşekkür ett�. "B�z de bugün 
�lçe seç�m kuruluna bütün 
part�ler g�b� mecl�s l�steler�m�z� 
verd�k. Bu akşam da bu güzel 
�şe mecl�s üyes� 
arkadaşlarımızla soframızı 
paylaştık" d�yen Saatcı, 
konuşmasını şöyle sürdürdü:
"Burada arkadaşlarımız 
arasında ekonom�k, sosyal ve 
s�yasal anlamda Türk�ye'de ne 
kadar katman varsa heps� 
buradaydı. Bu çok hoşuma 
g�tt�. B�z burada b�r ebru 
tablosu oluşturduk. Türk�ye 
ebrusu oluşturduk. Aslında 
Türk�ye'n�n buna �ht�yacı var. 
İnşallah bu b�rl�ktel�ğ� 1 
N�san'da taçlandırdıktan sonra 
�nanıyorum k� Türk�ye'ye örnek 
teşk�l edecek. İnşallah her şey 
Feth�ye'm�z �ç�n güzel olsun. 
Herkes�n Feth�ye'm�z �ç�n 
yapab�leceğ� b�r şeyler vardır." 

Feth�ye'n�n �lk resm�yet kazanan 
ve tek kadın adayı Deva Part�s� 
Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
San�ye Kulaç, y�ne �lk olmayı 
başararak mecl�s üyes� l�stes�n� 
�lçe seç�m kuruluna �lk tesl�m eden 
aday oldu.
31 Mart 2024 yerel seç�mlerde 
beled�ye başkan adaylığı ve 
beled�ye mecl�s üyel�ğ� l�steler�n�n 
�lçe seç�m kuruluna ver�lmes� �ç�n 
resm� olarak son gün bugün. 
Feth�ye'de s�yas� part�ler beled�ye 
mecl�s üyeler�n� bel�rleme 
anlamında sıkıntılı saatler 
yaşarken Deva Part�s� beled�ye 
mecl�s üyel�ğ� l�stes�n� �lçe seç�m 
kuruluna eks�ks�z �lk tesl�m eden 
part� oldu. Deva Part�s� Beled�ye 
Başkan Adayı San�ye Kulaç �lçe 
seç�m kuruluna verd�kler� l�stey� 
dün basınla paylaştı.
Ek�b� �le beraber h�zmet etmek �ç�n 
göreve gelmek �sted�kler�n� �fade 
eden Deva Part�s� Beled�ye 
Başkan Adayı San�ye Kulaç 
“Ben�m ve ek�b�mden h�ç b�r�s�n�n 
koltuk derd� yok. L�sten�n hang� 
sırasında olduklarının da önem� 
yok. B�zde koltuk, makam, mevk� 
kavgası olmaz. B�ze ne görev 
ver�l�rse yaparız. Bu anlayış �le 

LİSTESİNİ İLK TESLİM EDEN 

DEVA PARTİSİ OLDU

mecl�s üyes� l�stem�z� 
arkadaşlarımız �le beraber 
çalışarak tek b�r tartışma dah� 
çıkmadan hazırladık. Bu ek�p 
Feth�ye'y� tur�zm'de tarımda, 
sanay�de, eğ�t�mde sınıf atlatacak 
potans�yelde, her b�r� alanında 
uzman k�ş�lerden oluşuyor. 
Feth�ye'm�ze hayırlı, uğurlu olsun” 
ded�.
Deva Part�s� Feth�ye Beled�ye 
Mecl�s Üyel�ğ� L�stes�'nde 
sıralamaya göre Savaş Zeybek, 
Ezel Babur, Tevfik Tecek, Alkan 
Erdener Orhan, Serdar Başbuğ, 
Yücel Can Söğüt, Üm�t Aydın, 
Sedat Çeleb�, Osman Mansur 
Parça, İbrah�m Baknı, Derya 
Akbaba, Selma Aydın, Emre Can 
Ceng�z, Serhat Pekraş, Naz 
Tümtürk, B�rkan Baysal, Selma 
Kazıklı, Adem Selek, Yılmaz 
Dem�r, Süreya Orhan Gücün, 
İsma�l Aslan, Tuğçe Sekmen, 
Şeref Zeybek, Handan Varlıkoğlu, 
Mustafa Öztürk, Naz�fe Yılmaz, 
İbrah�m Özdem�r, Kad�r 
Alagöz'den oluşuyor.
Deva Part�s�'n�n beled�ye mecl�s 
üyel�ğ� kontenjan l�stes�nde �se 
Mustafa Oran, Soner Kartal ve Al� 
Özgüt Takaç bulunuyor.
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Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı ve 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�, seç�m 
çalışmaları kapsamında 
Seyd�kemer'dek� S�v�l Toplum 
Kuruluşu ve Oda Başkanlarını 
z�yaret ett�.
Seç�m çalışmalarını sürdüren 
Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı ve 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�, 
beraber�nde AK Part� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı Al� 
Büklü, İlçe Kadın Kolları 
Başkanı Zeynep Yalçınsoy, 
İlçe Gençl�k Kolları Başkanı 
Ramazan Sıtkı Ülker, İl ve İlçe 
Teşk�latıyla Muhtarlar Derneğ�, 
Z�raat Odası, Seyd�kemer 
Ulaştırma H�zmetler� Esnaf 

AKDENİZLİ, STK VE ODA BAŞKANLARINI ZİYARET ETTİ

Odası �le Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası'nı z�yaret ett�.
Başkan Akden�zl� ve 
beraber�ndek�ler �lk z�yaretler�n� 
Seyd�kemer Muhtarlar Derneğ� 
Başkanı Mehmet Güven ve 
Yönet�m�ne yaptılar. 
Muhtarların talepler�n� Başkan 
Akden�zl�'ye aktaran Dernek 
Başkanı Güven, z�yaretten 
duyduğu memnun�yet� d�le 
get�rd�.
Başkan Akden�zl� ve 
beraber�ndek�ler daha sonra 
Z�raat Odası Başkanı Muhs�n 
Gümüş'ü, Seyd�kemer 
Ulaştırma H�zmetler� Esnaf 
Odası Başkan Vek�l� Ramazan 
Ece, Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Mehmet 
Alaşan'ı z�yaret ett�ler.

Akden�zl�, “Tarafsız Basınla 
Her Zaman İç İçe Olacağız”
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve AK Part� Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı 
Bayram Önder Akden�zl� 
beraber�ndek� heyetle b�rl�kte 
Feth�ye TV ek�b�n� z�yaret ett�. 
Seç�m çalışmalarına hız 
kesmeden devam eden 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
Bayram Önder Akden�zl� 
beraber�nde AK Part� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı Al� 
Büklü, Seyd�kemer MHP İlçe 
Başkanı Mehmet Arıç ve 
mecl�s üyeler�, Feth�ye TV'y� 
z�yaret ett�. Sohbet havasında 
geçen z�yarette Feth�ye TV 
İmt�yaz Sah�b� Murat Yalçın, 
Genel Yayın Yönetmen� Sedat 
Ünal ve Feth�ye TV ek�b� �le 
�st�şarelerde bulunan Başkan 
Akden�zl�, “Tarafsız ve doğru 
haberc�l�k yapan basınla her 
zaman �ç �çe olacağız. Bunun 
burada sözünü ver�yorum” 
ded�. 
“Çalışmalarımızı Türk�ye'ye 
Dünya'ya Hep B�rl�kte 
Duyuracağız”
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve AK Part� Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı 
Bayram Önder Akden�zl�, 
“B�l�nd�ğ� üzere 11 ay önce 
dev�r aldığımız beled�ye 
başkanlığı akab�nde sayın 
cumhurbaşkanımızın ve genel 
merkez�m�z�n onayı �le 
beled�ye başkan adaylığımız 
bel�rlend�.  Bundan sonrak� 

BAŞKAN AKDENİZLİ'DEN FETHİYE TV'YE ZİYARET 

süreçte, dün �lk defa 
Seyd�kemer'de STK'larımızı 
z�yaret ederek başladık. İk�nc� 
günümüzde de Beşkazamız 
d�ye adlandırdığımız bölgedek� 
tarafsız doğru olan basın 
medya kuruluşlarını hem 

yerler�n� z�yaret ett�k. 
Önümüzdek� süreçte, 11 aydır 
hep yanımızda oldular. 
İnşallah bundan sonrak� 
süreçte de hep beraber 
koord�ne b�r şek�lde 

bölgem�zdek�, �lçem�zdek� 
verm�ş olduğumuz çalışmaları 
Türk�ye'ye Dünya'ya hep 
b�rl�kte duyuracağız. Tarafsız 
ve doğru haberc�l�k yapan 
basınla her zaman �ç �çe 
olacağız. Bunun burada 
sözünü ver�yorum” şekl�nde 
konuştu. 
“Başkanımızla Yola Devam 
Edeceğ�z”
Feth�ye TV İmt�yaz Sah�b� 
Murat Yalçın �se, “Başkanımıza 
z�yaret �ç�n teşekkür eder�z. 11 
aydır kend�s� beled�ye 
başkanlığını yürütüyor. 11 
aydır başkanımızla b�rl�kte 
uyumlu b�r şek�lde çalışmaya 
çalışıyoruz. Çıkmış olduğu bu 
yolda da başarılar d�ler�z. 
İnşallah b�r 5 yıl daha 
başkanımızla yola devam 
edeceğ�z” �fadeler�n� kullandı.

31 Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mler� önces�nde; 
Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Mecl�s Üyes� adayları 
l�stes� açıklandı. 
Cumhur İtt�fakı AK Part� 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Adayı olarak mevcut beled�ye 
başkanı B. Önder Akden�zl�'y� 
açıklamıştı. Adaylık sürec�n�n 
tamamlanmasının ardından, 
bu kez de beled�ye mecl�s 
üyeler� merak ed�l�yordu. 
Beled�ye başkan adaylarının 
ve beled�ye mecl�s üyeler�n�n 
l�stes�n�n �lçe seç�m kurullarına 
ver�lmes�n�n son gününde 
Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye mecl�s üyeler� l�stes� 
basın ve kamuoyu �le 
paylaşıldı.
Açıklanan l�steye göre Cumhur 
İtt�fakı Seyd�kemer Beled�ye 

SEYDİKEMER'DE CUMHUR İTTİFAKI'NIN 

MECLİS ÜYESİ LİSTESİ AÇIKLANDI
Mecl�s Üyes� adayları sırası �le 
Mustafa Karakuş, Hakan 
Büyükaydın, Osman 
Mücas�roglu, Yusuf Bağırcı, 
Zeynep Yalçınsoy, Ramazan 
Akbal, Durmuş Çet�nkaya, Zek� 
Yanatma, Dorukhan Abalı, 
Bahr� Boğa, Ayşe Ökçüm 
Zeyt�nc�oğlu, Mustafa Tanır, 
Hal�l Ertürk, Muh�tt�n Uçar, 
Mustafa Okşak, Muharrem 
Çavdır, İsma�l Cezay�rl�oğlu, 
Şaban Karaşal, Yusuf Uçar, 
İsma�l Koyuncu, S�nem 
Büyükpabuşçu, Şak�r 
Kavalcıoğlu şekl�nde oluştu.
Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
kontenjan mecl�s üyes� 
adaylarının �se sırasıyla 
Abdullah Küçükbozbaş, Harun 
Hıra ve Mehmet Katı olduğu 
b�ld�r�ld�.

Seyd�kemer'de AB Projeler� 
Hazırlama Tekn�kler� Eğ�t�m� 
düzenlend�. H�zmet �ç� olarak 
ver�len eğ�t�m Feth�ye Gaz� 
Ortaokulu İng�l�zce Öğretmen� 
Fatma Faz�let Özer tarafından 
ver�ld�.

Avrupa B�rl�ğ� Kom�syonu 
tarafından 2007-2013 yılları 
arasında yürütülen ve 2014 yılı 
�t�bar�yle sona eren Hayat boyu 
Öğrenme Programı 
kapsamında okul eğ�t�m� 
alanında sağlanan h�be 
destekler� 2014 - 2020 yılları 
arasında Erasmus+ Programı 
altında devam ed�yor. 
Erasmus+ Programı, eğ�t�m, 
gençl�k ve spor alanlarında 
yen� �ht�yaçlara yönel�k Avrupa 
2020 Stratej�s� hedefler�ne 
uygun olarak farklı sektörler 
arasında �şb�rl�ğ�n� teşv�k eden 
daha etk�l� araçlar sunmayı 
amaçlıyor. Bu kapsamda 
Seyd�kemer İlçe M�ll� Eğ�t�m 
Müdürlüğü tarafından AB 
Projeler� Hazırlama Tekn�kler� 
Eğ�t�m� düzenlend�. 
Düzenlenen eğ�t�mde AB 
Projeler�nde �ş ve kar�yer 
fırsatları nelerd�r?, h�be fonu 
sağlayan kurumlar hakkında 
b�lg�ler, TKDK ve IPARD 2 
projeler�, kalkınma ajansları 
projeler�, Ulusal Ajans ve 

SEYDİKEMER'DE AB PROJELERİ HAZIRLAMA TEKNİKLERİ EĞİTİMİ 

Erasmus + Projeler�, AB ve 
Sosyal İçer�kl� Projeler, Proje 
Kavramı ve Proje Döngüsü 
Aşamaları, AB H�be Projeler� 
Hazırlama konularında b�lg�ler 
ver�ld�.

Feth�ye Gaz� Ortaokulu 
İng�l�zce Öğretmen� Fatma 
Faz�let Özer tarafından ver�len 
eğ�t�m Seyd�kemer Atatürk 
Ortaokulu'nda gerçekleşt�. 
Eğ�t�me Seyd�kemer İlçe M�ll� 
Eğ�t�m Müdürü İlkay Şumur ve 
Şube Müdür Nurullah Solak'ta 
katıldı.

Seyd�kemer'de �lk olma özell�ğ� 
taşıyan ve Eşen Çayı kenarına 
yapılacak N�kah Salonu 
projes�nde �nşaat çalışmaları 
başladı. Seyd�kemer Beled�ye 
Başkanı B. Önder Akden�zl�, 
“Seyd�kemer'de mutluluğu 
'Evet' d�yecek olan ç�ftlere, 
güzel ve nez�h b�r salon 
hazırlıyoruz” ded�.
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�'n�n 
tal�matlarıyla 
Seyd�kemerBeled�yes� h�zmet 
b�nası bahçes�ne yapılacak 
olan N�kah Salonu, 
vatandaşlara modern ortamda 
daha �y� h�zmet vereb�lmek 
amacıyla gün sayıyor. 
Seyd�kemer Beled�yes� Fen 
İşler� Müdürlüğü ek�pler�n�n 
hummalı b�r şek�lde 
sürdürdüğü çalışmalar 
tamamlandıktan sonra n�kah 
�şlemler�yen� yer�nde h�zmet 
vermeye başlayacak.
BAŞKAN AKDENİZLİ: 

SEYDİKEMER, NİKAH 
SALONU İÇİN GÜN SAYIYOR

“SEYDİKEMER'İN ESTETİK 
GÖRÜNÜMÜNE RENK 
KATACAK”
Seyd�kemer'eyakışır b�r n�kah 
salonu yapmak �ç�n 
çalıştıklarını vurgulayan 
Başkan Akden�zl� “Seyd�kemer 
Beled�ye'm�z�n yen� n�kah 
salonunda �nşaat çalışmaları 
devam ed�yor.Seyd�kemer'de 
mutluluğu 'Evet' d�yecek olan 
ç�ftlere, güzel ve nez�h b�r 
salon hazırlıyoruz.N�kah 
salonumuz 80 metrekare 
olarak tasarlandı ve 50 k�ş�y� 
ağırlayab�leceğ�z. Eşen 
Çayımızın kenarına yapılan ve 
�lçem�z�n estet�k görünümüne 
renk katacak n�kah salonumuz 
ş�md�den Seyd�kemer'�m�ze 
hayırlı olsun. Hemşehr�ler�m, 
her zaman her şey�n en �y�s�n� 
hak ed�yor.Bu ves�leyle 
evlenen bütün ç�ftler�m�ze 
sevg�, saygı ve anlayış �ç�nde 
huzurlu, sağlıklı ve mutlu b�r 
ömür d�l�yorum” d�ye konuştu.
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Türk futbolunun efsane 
�s�mler�nden Manchester Fat�h� 
lakaplı esk� Fenerbahçel� 
Abdullah Çevr�m, vefatının 
5�nc� yıl dönümünde mezarı 
başında anıldı. 

Türk futbolunun efsane 
�s�mler�nden Manchester Fat�h� 
lakaplı esk� Fenerbahçel� 
Abdullah Çevr�m, vefatının 
5�nc� yıl dönümünde de 
unutulmayarak mezarı başında 
dualarla anıldı. Feth�ye 
Fenerbahçe Taraftarlar 
Derneğ� Başkanı C�han Ünal, 
Feth�ye Genç Fenerbahçel�ler 
Derneğ� Başkanı Sezg�n 
Özbey ve b�r grup 
Fenerbahçel� taraftar dualarda 
bulunup, efsane oyuncuyu 
unutmadı. Efsane oyuncunun 
mezarı başında Kuran-ı Ker�m 
T�lavet� okunurken, 
Fenerbahçe forması �le �k� l�g 
şamp�yonluğu yaşayan ve 
futbolda ülkem�ze gelen �lk 
uluslararası kupa olan Balkan 
Kupası'nı kazanan kadroda 
yer alan efsane futbolcu 
Abdullah Çevr�m �ç�n dualarda 
bulunup, mezarına ç�çek 
bıraktılar. Beled�ye 
H�zmetler�nde görevl� Osman 
Musluk, Abdullah Çevr�m ve 
tüm vefat eden Fenerbahçel� 
futbolcu ve yönet�c�ler �ç�n 
kuranı ker�m okuyup duada 
bulundu.
Dernek Başkanı C�han Ünal, 
''Şöyle ger�ye dönüp 
bakıyorum da zaman su g�b� 
akıyor. 5 yıl olmuş Manchester 
fat�h�m�z, büyük 
Fenerbahçe'de Abdullah ab�y� 
kaybett�k. Bugün onu saygıyla, 
rahmetle, hürmetle anıyorum. 
Mekânı cennet olsun �nşallah.'' 
ded�.
''Efsanem�z� Kaybedel� 5 Yıl 
Oldu''

Feth�ye Genç Fenerbahçel�ler 
Derneğ� Başkanı Sezg�n 
Özbey de ''Başkanımızın da 
ded�ğ� g�b� Manchester 
fat�h�m�z, Abdullah ağabey�m�z 
efsanem�z� kaybedel� 5 yıl 
oldu. Zaman su g�b� geç�yor. 
Daha n�ce efsaneler�m�z ve 
hep efsaneler� devam edecek. 
Fenerbahçe tar�h� ve geçm�ş� 
bell�. O yüzden mekânı cennet 
olsun. B�r kez daha 
huzurundayız. Tanışma 
fırsatımız olmadı. Cenazes�ne 
gelmek nas�p oldu.'' d�ye 
konuştu. 
''5 Yılda Değerler 
Unutulmuyor''
Spor Yorumcusu T�mur F�dan 
�se Abdullah Çevr�m �le �lg�l� 
anılarını paylaşırken şu 
�fadeler� kullandı: ''Abdullah 
ağabeyle beraber uzun b�r 
süre telev�zyon programı 
yaptık. Ancak esas ben�m onu 
tanımam 1960'lı yıllarda �lk 
defa Manchester c�ty efsane 
maçıyla başladı. O attığı golle 
b�raz da ben� üzdü aslında 
Beş�ktaşlıydım ben. O 
Beş�ktaş'a kaçmıştı ama sonra 
Fenerbahçel� oldu. Ama buna 
rağmen dostluğumuz h�ç 
eks�lmed�. Allah gan� gan� 
rahmet eyles�n. Bugün torunu 
hala Fenerbahçe'l� genç 
takımında kalec�l�k yapıyor 
Enzel. Onunla da muhakkak 
gurur duyuyordur dedes�. En 
son maçta da beraberd�k. 

Duygularıma hak�m 
olamıyorum. Tokat maçıydı h�ç 
unutmuyorum. Fenalaştım, 
kötüyüm ded�. 'Götürey�m 
ağabey' ded�m. 'Yok ben 
yürüyerek g�der�m' ded�. Ama 
akşam kötü haber� aldık. Allah 
gan� gan� rahmet eyles�n. 
Sevg�l� Murat'a sevg�l� 
ablamıza başsağlığı d�l�yorum. 
Yakın akrabalarına, a�les�ne, 
özell�kle Fenerbahçe 
cam�asına, Ogün ab�ye 
başsağlığı d�l�yorum. 
Fenerbahçe cam�ası da 
b�l�yorsunuz cenazede 
buradalardı. Unutulmaz b�r 
değer�n� kaybett�. 
Fenerbahçe'de Türk futbolu da 
bana hed�ye etm�şt� esk� b�r 
Türk futbolunun unutulmazları 
d�ye. B�r k�tap vardı �ç�nde 
kend�s� de vardı. 
Unutulmayacak anılarla 
karşılaştık. Zaman zaman 
programda b�l�yorsunuz 
d�d�ş�rd�k. B�raz 
Fenerbahçel�l�ğ� ağır basardı. 
Başka söyleyeb�lecek b�r şey 
bulamıyorum. Çok üzgünüm. 
Acısı b�tm�yor 5 yılda değerler 
unutulmuyor. B�z anmaya 
devam edeceğ�z. Umarım bu 
akşam Fenerbahçel�ler de 
b�z�m Feth�ye TV'dek� 
programımızı �zler. Orada da 
geçm�şten görüntüler �le onu 
b�r kez daha anacağız. Türk 
futbolunun başı sağ olsun.'' 

Seyd�kemer'�n Dodurga 
Mahalles�'ndek� gençler, top 
oynanacak b�r saha �ç�n 
sabırsızlıkla bekl�yor. 

Seyd�kemer'�n Dodurga 
Mahalles�'nde bulunan 
bölgen�n tek düzlük alanı olan 
Çörlü Stadı, gençler�n buluşma 
yer�. 
Bu sahada o bölgede bulunan 
gençler�n, bayramda tat�llerde 
ve boş günlerde dışarıdan 
gelenlerle b�rl�kte hep b�r arada 
top koşturduğu b�r saha olup, 

Feth�ye Edeb�yat Gurubunun 
geleneksel k�tap �mza gününe 
�lg�n�n  yoğun olduğu b�ld�r�ld�.
Feth�ye Edeb�yat Gurubu 
kurucusu ve Başkanı Coşkun 
Karabulut un öncülüğünde 
Özer Olgun Kültür merkez� 
önünde düzenlenen k�tap �mza 
gününe Feth�ye'de yaşayan 

FETHİYE KİTAP İMZA GÜNÜ BAŞARILI GEÇTİ

şa�r ve yazarlar katıldı. K�tap 
�mza gününe Coşkun 
Karabulut, Bak� Çıtakoğlu, 
Güngör Berk, Al� Talaş, Fahr� 
Eryılmaz, Şafak Yas�n Sazak, 
Özay Sağlam, Ayhan Gültaş, 
Afı Can, B�rdal Can Tüfekç�, 
Sev�m Arıcak, İlhan Kurt, 
Davut Fen, Esra Yıldırmış ve 

Meral Karaören katıldı. Feth�ye 
Edeb�yat Gurubu Başkanı 
Coşkun Karabulut; ''K�tap �mza 
günümüze göster�len �lg�ye 
teşekkür ed�yoruz. Geleneksel 
hale get�r�len bu etk�nl�kler� 
sürdürmeye devam edeceğ�z'' 
ded�. 

DODURGA'LILAR TOP OYNANACAK SAHA BEKLİYOR
sahanın düz olmaması, 
çukurlukların ve tümseğ�n 
olması, kenarlarının ve kale 
d�rekler�n�n filelerle çevr�l� 
olmaması, taşların ve saha 
�ç�nde ufak tefek taş ve 
çakılların olması b�r çok spora 
kazandırılan gençler�n 
erkenden sakatlık yaşamasına 
sebep oluyor.

Yürüyüş yapan yerl� ve 
yabancı tur�stler�n �lg�s�n� 
çekerek �mrenerek baktığı, 
bölgen�n dağlık, taşlık ve 

tur�st�k alanda olmasının 
get�rd�ğ� şartlar olarak tek düz 
alan top oynanacak yer�n 
buranın olması, sahanında düz 
olmayarak engebel� olması �ş�n 
�ç�nden çıkılmaz b�r hal alırken, 
zor şartlarda mücadele 
ed�l�yor.

Sonuç olarak top oynanacak 
kenarları çevr�lm�ş düz b�r 
sahaya kavuşulması, 
Dodurga'lıların en büyük 
hayal�…

ABDULLAH ÇEVRİM, MEZARI BAŞINDA ANILDI
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31 Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mlere sayılı günler 
kaldı. Zafer Part�s� Feth�ye 
Beled�ye Başkan adayının, 
Müjgan D�kmen olduğunu 
açıkladı.  
Zafer Part�s� Kadın Pol�t�kaları 
Başkanlığı görev�nde bulunan 
ve 2023 yılı Mayıs ayında 
yapılan genel seç�mlerde 6. 
sıra Muğla M�lletvek�l� Adayı 
olan Müjgan D�kmen, yerel 
seç�mlerde de Feth�ye 
Beled�ye başkan adayı oldu. 
Bölge s�yaset�n� yakından 
tanıyan Başkan Adayı D�kmen, 
31 Mart tar�h�ne kadar seç�m 
çalışmalarını yürütecek ve 
projeler�n� anlatacak.

ZAFER PARTİSİ'NİN BAŞKAN ADAYI DİKMEN OLDU 

Zafer Part�s� Muğla İl 
Teşk�latının kurucu �l başkanı 
ve geçt�ğ�m�z dönem 
m�lletvek�l� 1. sıra adayı Ünal 
Y�ğ�t'�n, Zafer Part�s�'n�n Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı olduğu açıklandı.
Kuruculuğunu ve Genel 
Başkanlığını Prof. Dr. Üm�t 
Özdağ'ın yaptığı Zafer Part�s�, 
31 Mart yerel seç�mlere Muğla 
Büyükşeh�r adayını bel�rled�. 
Zafer Part�s�'n�n Muğla 
Büyükşeh�r Adayı bel�rlend�. 
Zafer Part�s� Muğla İl 
Teşk�latının kurucu �l başkanı 
ve geçt�ğ�m�z dönem 
m�lletvek�l� 1. Sıra adayı Ünal 
Y�ğ�t, Zafer Part�s�'n�n Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı olduğunu duyurdu.
Zafer Part�s� Muğla İl 
Başkanlığı tarafından yapılan 
açıklamada, Zafer Part�s� 
Muğla Büyükşeh�r adayı Ünal 
Y�ğ�t'�n resm� adaylık 
başvurusu 19.02.2024 
Pazartes� günü saat 13.30'da 
gerçekleşt�rd�ğ� öğren�ld�.

ZAFER PARTİSİ'NİN MUĞLA BÜYÜKŞEHİR ADAYI YİĞİT OLDU

AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz, Türk�ye - Malta 
Parlamentolar arası Dostluk 
Grubu Başkanı olarak, Malta 
Büyükelç�s� Theresa Cutajar'ı 
makamında kabul ett�.
Türk�ye-Malta �l�şk�ler�n�n ele 
alındığı görüşmede M�lletvek�l� 
Otgöz; Malta'nın, Türk�ye'ye 
AB sürec�nde destek vermes�,   
Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhur�yet�'n�n tanınması ve 
PKK terörü konularını 
gündeme get�rd�.

MİLLETVEKİLİ OTGÖZ:  MALTA'LI 
TURİSTLERİ MUĞLA'YA BEKLİYORUZ

M�lletvek�l� Yakup Otgöz, 
görüşmeye �l�şk�n yazılı 
açıklama yaparak şunları 
kaydett�.
M�lletvek�l� Otgöz: İy� terör kötü 
terör yoktur… Terör b�r �nsanlık 
suçudur…
M�lletvek�l� Otgöz Dostluk 
Grubu Başkanı olarak, Malta 
Büyükelç�s�n� TBMM'de 
ağırladı.  Görüşmede; bazı 
batı ülkeler�n�n teröre destek 
verd�ğ�n� ve terörü 
özend�rd�kler�n� d�le get�rd�. İy� 

terör, kötü terör olmadığını d�le 
get�ren M�lletvek�l� Otgöz, 
terörü destekleyen ülkeler�n de 
bundan zarar gördüğünü 
kaydett�.
Türk�ye  AB'ye tam üye olmak 
�ç�n üzer�ne düşenler�  
yapmıştır…
Hedefim�z tam üyel�kt�r…
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayy�p Erdoğan'ın l�derl�ğ�nde; 
Türk�ye'n�n AB'ye tam üye 
olmak �ç�n üzer�ne düşenler� 
yaptığını söyleyen M�lletvek�l� 
Otgöz, Avrupa  B�rl�ğ�'ne 
Türk�ye'n�n alınması gerekt�ğ�n� 
�fade ett�.
Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhur�yet�'n�n tanınma 
zamanı geld�... 
Bağımsız b�r Devlet olan 
Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhur�yet�'n�n de tanınma 
zamanının geld�ğ�n� bel�rten 
M�lletvek�l� Otgöz, bunun �ç�n 
de destek �sted�.
Maltalı tur�stler� Muğla'mızda 
m�safir etmekten onur duyarız.
Muğla �le �lg�l� b�lg�ler de veren 
M�lletvek�l� Otgöz;  Muğla'nın, 
koyları, den�z�, güneş�, tar�h�, 
doğası ve kültürü �le Türk 
tur�zm�n�n öneml� 
merkezler�nden olduğunu �fade 
ett�.
Muğla'da yılın 12 ayı gez�p, 
görülecek yerler olduğunu 
söyleyen M�lletvek�l� Otgöz, 
Malta'lı tur�stler� Muğla'ya 
davet ett�.
Malta Büyükelç�s� de 
görüşmede; Türk�ye'n�n AB 
üyel�ğ�ne destek verd�kler�n� ve 
destek vermeye devam 
edecekler�n� söyled�. Türk�ye 
�l�şk�ler�n mükemmel sev�yede 
olduğunu   �fade eden Malta 
Büyükelç�s�, Türk�ye �le 
dostane �l�şk�ler�n daha da 
gel�şt�r�lmes� �ç�n 
çalışacaklarını bel�rtt�.
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TFF 2.L�g Kırmızı Grup'ta 
mücadele eden Feth�yespor'da 
Tekn�k D�rektör Selahadd�n 
D�nçel, geçt�ğ�m�z Pazar günü 
deplasmanda 0-1 mağlup 
ett�kler� Den�zl�spor maçını ve 
l�g�n 27.Hafta müsabakasında 
Pazar günü Feth�ye Şeh�r 
Stadı'nda karşılaşacakları 
Sarıyer maçı �le �lg�l� duygu ve 
düşünceler�n� anlattı.

TFF 2.L�g Kırmızı Grup 26.Hafta 
müsabakasında Feth�yespor, 
deplasmanda Den�zl�spor'u 
90+8.dak�kada Al� Ceylan'ın 
attığı golle 0-1 mağlup ett�. Bu 
gal�b�yet �le b�rl�kte Feth�yespor 
puanını 30'a çıkararak l�gde 
12.sırayı kaptı. Feth�yespor 
Tekn�k D�rektörü Selahadd�n 
D�nçel; Den�zl�spor gal�b�yet�n�, 
hafta sonu oynayacakları 
Sarıyer karşılaşmasını ve 
takımdak� sakat / cezalı 
oyuncular hakkında 
açıklamalarda bulundu. Ayrıca 
D�nçel, Pazar günü 14.00'da 
oynanacak olan Sarıyer maçına 
tüm Feth�yespor'a gönül verm�ş 
taraftarları maça davet ett�.

DİNÇEL, 'PAZAR GÜNÜ SARIYER'İ EVİMİZDE YENMEK İSTİYORUZ’

“GÜZEL BİR İVME 
YAKALADIĞIMIZI 
DÜŞÜNÜYORUM”
TFF 2.L�g Kırmızı Grup 26.Hafta 
müsabakasında Feth�yespor, 
deplasmanda Den�zl�spor'u 
90+8.dak�kada Al� Ceylan'ın 
attığı golle 0-1 mağlup ett�. 
Gal�b�yet� değerlend�ren 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, “B�z �ç 
sahada Menemen Futbol Kulübü 
maçını geçt�kten sonra kr�t�k b�r 
Den�zl� deplasmanına çıktık. 
Den�zl�spor açısından da çok 
öneml� b�r maçtı b�z�m 
açımızdan da çok öneml� b�r 
maçtı. Sabırlı oynadık, takım 
bütünlüğünü sahaya yansıtarak 
oynamaya çalıştık. Genel 
anlamda bakıldığında çok fazla 
poz�syonu olmayan b�r maçtı. 
B�z�m �lk yarı b�r, �k�nc� yarı �k� 
tane poz�syonumuz vardı. 
Rak�b�n b�r� karambol b�r� de 
savunma arkasına g�d�p 
çaprazdan yakaladığı b�r 
poz�syon vardı. Özell�kle rak�b�n 
genç oluşu ve alt sıralardan tam 
anlamıyla kurtulmak �ç�n b�z�m 
maçımızı çıkış maçı olarak 

görmes� çok daha fazla sahada 
mücadele etmes�n� sağladı 
bence. Son ana kadar da 
mücadeley� bırakmadılar, ama 
b�z maçın sonuna kadar takım 
bütünlüğünü bozmadık, sağlam 
savunma yaptık takım hal�nde 
savunma yaptık. Kazandığımız 
b�r topu çok �y� hızlı hücumla 
müth�ş b�r hücumla sonunda da 
gol olan santrası yapılmayan b�r 
gol �le tekrar kazandık. 
Gerçekten son �k� hafta 
yaşadığımız gal�b�yetler, 
santrası olmayanla b�rl�kte gelen 
goller enteresan had� b�r tane 
oldu ded�k ama �k�nc�s� de 
yaşandı. Bu gerçekten güzel b�r 
�vme yakaladığını düşünüyorum. 
Gerçekten tüm oyuncular nasıl 
ne şartta görev ver�l�rse 
eller�nden gelen� yapmaya 
çalışıyorlar ve bunu da son �k� 
haftadır özell�kle oyuna gelen 
oyuncuların hem oyuna hem 
skora  net b�r şek�lde katkı 
sağladığını görüyoruz. Bu da 
herkes� b�raz daha üzer�ne hem 
fiz�ksel hem z�h�nsel katkı 
koyduğunun b�r gösterges� oldu” 
ded�.

“PAZAR GÜNÜ TÜM 
TARAFTARLARIMIZI MAÇA 
DAVET EDİYORUM”
TFF 2.L�g Kırmızı Grup 27.Hafta 
müsabakasında Feth�yespor, 
ev�nde Sarıyer �le karşılaşacak. 
Mücadele, 25 Şubat Pazar günü 
14.00'te Feth�ye Şeh�r Stadı'nda 
oynanacak. Mücadele önces� 
konuşan D�nçel, “Bu hafta �t�bar� 
�le çok öneml� b�r Sarıyer maçı 
oynayacağız. B�z �k� hafta gal�p 
geld�kten sonra bu gal�b�yetler� 
de b�r ser�ye dönüştürmek 
�st�yoruz. Özell�kle Sarıyer devre 
arasında çok c�dd� transferler 
yaptı çok �y� oyuncuları, tecrübel� 
oyuncuları bünyes�ne dah�l ett�. 
Son hafta oynamış oldukları l�g 

maçında gerçekten çok �y� b�r 
görüntü serg�led�ler. B�z�m 
maçımızdan çok öneml� b�r maç 
ama ben bu hafta şartlar ne 
olursa olsun �ç sahada 
kazanmak �steyen b�r 
Feth�yespor ve mutlak 
taraftarıyla bu maçı geçecek b�r 
Feth�yespor bekl�yorum. Bunun 
�ç�n de bu günden �t�baren 
çalışmalarımıza başlayacağız. 
Özell�kle b�z�m taraftarlarımız 
sahaya ağırlığını koyduğunda 
tr�bünde, o sahaya destekler�n� 
verd�kler�nde saha �çer�s�ndek� 
oyuncularımızın da mücadele 
gücü artıyor. Müth�ş b�r 
mot�vasyon müth�ş b�r b�rl�ktel�k 
sağlanıyor. Bunu b�z geçm�şte 
yaşadık son �k� haftada da 
etk�s�n� fazlasıyla yaşıyoruz hem 
�ç sahada hem dış sahada 
ben�m bu gün buradan taraftarla 
b�r mesajım var. B�z Feth�ye 
olarak b�r olduğumuzda bütün 
olduğumuzda aşamayacağımız 
h�çb�r engel yok. Bu hafta Pazar 
günü Sarıyer maçında 
tr�bünler�n tamamının 
taraftarlarımızca doldurulmasını 
ve bu engel� hep b�rl�kte 
taraftarlarımızın desteğ� �le 
aşmak �sted�ğ�m�z� söylemek 
�st�yorum. Pazar günü herkes 
tr�büne bekl�yorum” �fadeler�n� 
kullandı.

“ÖMER MERT GÜNDÜZ 
DIŞINDA TAM KADRO 
SARIYER'E 
HAZIRLANIYORUZ”
Feth�yespor'da Sarıyer maçı 
önces� tek eks�ğ�n İzm�r'de 
tedav� olan Ömer Mert Gündüz 
olduğunu �fade eden D�nçel, 
“Ahmet Derel� b�ze kart cezalısı 
olarak gelm�şt� �k� maç cezası 
vardı şu an �t�bar� �le b�tt�. Sakat 
oyuncularımızdan Ömer, hafta 
sonuna kadar İzm�r'de tedav�s� 
devam edecek önümüzdek� 

hafta �t�bar� �le Feth�ye'de 
çalışmalara başlayacak ama 
takıma tam anlamıyla dönüşü 
sanıyorum b�r üç hafta kadar 
daha sürecek. Abdullah 
geçt�ğ�m�z hafta %100 olarak 
takımla çalışmalara başladı ama 
tam anlamıyla hazır olmadığını 

düşünüyoruz daha. Kart cezalısı 
oyuncumuz şu anda yok tam 
kadroyuz �nşallah hafta 
�çer�s�nde de b�r aks�l�k b�r ters 
durum oluşmaz tam kadro 
olarak Ömer dışında bu 
maçımıza hazırlanıyoruz” 
�fadeler�ne yer verd�.

Muğla Süper Amatör L�g� Play-
Off'un �lk haftasına 
Seyd�kemerspor, 
Ortaköyspor'u0-1 yenerek 
gal�b�yetle başladı.
Muğla Süper Amatör L�g� Play-
Off heyecanı başladı. 
Seyd�kemerspor, Play-Off'un �lk 
karşılamasında 
deplasmandaOrtaköyspor �le 
mücadele ett�. Seyd�kemerspor 
taraftarların da takımını yalnız 
bırakmadığı maçta, kıyasıya 
mücadele ortaya konuldu. Maçın 
�lk yarısında 25. Dak�kada 
Seyd�kemerspor'un başarılı 
oyuncusu Fahr� Ertuğrul 
Aydem�r'�n attığı golle büyük 
sev�nç yaşayan 
Seyd�kemerspor, �lk yarıda elde 
ett�ğ� üstünlüğü �k�nc� yarıda da 
korudu. Heyecan dolu 

SEYDİKEMERSPOR PLAY-OFF'A

mücadelede Seyd�kemerspor, 
rak�b�ne gol şansı vermeden 
gal�b�yet� korudu ve Play-Off'a 3 
puanla başladı.
BAŞKAN AKDENİZLİ: 
“TAKIMIMIZA YÜREKTEN 
İNANIYORUM”
Gal�b�yet sev�nc�n� paylaşan 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Seyd�kemerspor Kulüp 
Başkanı B. Önder Akden�zl�; 
“B�rl�kte Şamp�yonluğa 
parolasıyla Play Off'ta mücadele 
eden Seyd�kemerspor 
oyuncularımızı ve tekn�k 
heyet�m�z� tebr�k ed�yorum. Play-
Off'a 3 puan �le başlamak çok 
öneml�. İnşallah l�g�n d�ğer 
karşılaşmalarında da bu 
üstünlüğü koruyacağız. Ben 
takımımıza yürekten 
�nanıyorum” ded�.

 GALİBİYETLE BAŞLADI


